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К.По2 4/2017 
 
 
 

ТРАНСКРИПТ АУДИО ЗАПИСА  
СА ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА ОДРЖАНОГ ДАНА  

28. ЈАНУАРА 2020. ГОДИНЕ  
 
 

Председник већа: Добар дан свима, седите молим вас. 
 
Председник већа отвара наставак главног претреса у предмету Вишег суда у 

Београду, Одељења за ратне злочине, под службеним бројем К.По2 4/17 против 
оптуженог Лукић Гојка и других, због кривичног дела ратни злочин против цивилног 
становништва у саизвршилаштву, из члана 142 став 1 у вези са чланом 22 КЗ СРЈ, по 
оптужници Тужилаштва за ратне злочине КТО број 1/2015 од 10.05.2018. године. 

 
У предмету поступа веће у неизмењеном саставу.   
 
Председник већа констатује да су на главни претрес приступили: 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине у Београду Миољуб Виторовић и тужилачки 

помоћници. 
 
Тужилачки помоћник Новак Вучо: Новак Вучо. 
 
Председник већа:   Новак Вучо и Граховац Милош. Добро.  
 
Оптужени Гојко Лукић присутан, са браниоцем адвокатом Жељком Санковићем 

који је присутан.  
Оптужени Љубиша Васиљевић присутан, са браниоцем адвокатом Савом 

Стојановићем, који је присутан.  
Оптужени Душко Васиљевић присутан, са браниоцем адвокатом Перовић 

Небојшом, који је присутан. 
Оптужени Јован Липовац присутан, са браниоцем адвокатом Ђорђем Дозетом 

који је присутан. 
Оптужена Драгана Ђекић присутна, са браниоцем адвокатом Гораном Нинићем 

који је присутан.  
 
На главни претрес је приступиала и пуномоћник оштећених адвокат Марина 

Кљаић.  
 
И приступио је сведок Јовичић Мићо. 
 
Ја сам јуче рекла да би данас наставили са испитивањем и сведока Митрашина 

Глишића, међутим ипак смо одлучили да њега оставимо за неки следећи пут, јер ће 
бити доста и данас ово што урадимо, мислим, а ми имамо и неки састанак у пола два, па 
да то не би на брзину радили. Добро, наставићемо даље. 

  
Како су испуњене процесне претпоставке за одржавање главног претреса 
Суд доноси 
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Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  

 
Да се главни претрес одржи наставком доказног поступка.  
 
Главни претрес је јаван. 
 
На основу одредбе члана 236 став 1 ЗКП-а, врши се тонско снимање главног 

претреса, и транскрипти аудио записа су саставни део записника о главном претресу. 
 
Прелази се на наставак доказног поступка. 
 
У наставку доказног поступка настављамо са испитивањем сведока Јовичић 

Мића. 
 
Прозовите га само. Мићо добар дан. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Добар дан. 
 
Председник већа:   Наставићемо данас са вашим испитивањем. Адвокат Горан 

Нинић, бранилац оптужене Драгане Ђекић, изволите колега. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добар дан. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Добар дан. 
 
Адвокат Горан Нинић: Адвокат Горан Нинић, како ме судија представила. Да 

разрешимо једну спорну ситуацију од јуче, која ја мислим да је имала доста недоумица. 
Кад сте сведочили на главном претресу у Сарајеву, јесте ли ви сведочили у два дана, јел 
био један дан, па следећи пут сте имали наставак? Један дан вас је испитивао тужилац, 
да вас подсетим то је било 23.12., и 16.01., пошто смо јуче имали, јуче смо имали 
недоумице око транскрипата и шта се предочава са главног претреса. Да ли сте ви 
сведочили? 

 
Председник већа: Само мало тужиоче, пардон браниоче. Не знам о ком главном 

претресу говорите у Сарајеву. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Где је он био сведок. 
 
Председник већа:  Који је то главни претрес? 
 
Адвокат Горан Нинић: Главни претрес против Луке Драгићевића, Обрада 

Полуге и свих осталих лица који су... 
 
Председник већа: Да, али ми тај записник са главног претреса у списима 

немамо. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Одбрана је предлагала и тражила да се прибави. 
 
Председник већа:   Не знам шта је одбрана предлагала... 
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Адвокат Горан Нинић: Према томе ми нисмо у могућности да вам прибавимо... 
 
Председник већа:  Добро, ја вам кажем... 
 
Адвокат Горан Нинић: ...а с обзиром да се ради о тужилачком сведоку, ми ћемо 

га испитивати на чињенице које су нама познате, а ви ћете наравно, ради се о 
унакрсном испитивању, према томе ми ћемо га испитивати на те чињенице, и даље 
стоји предлог који смо поднели да се изјава... 

 
Председник већа:   Само мало, ми тај записник са главног претреса тамо који је 

био пред судом у Сарајеву немамо, значи кад веће одлучи да ли ће тај записник 
тражити, уврстити у спис, тек онда можете на ту околност да испитујете из записника. 
То је једно.. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Судија, ја ћу испитивати, а ви ћете ме одбијати. 
 
Председник већа: Само мало, јуче је колега Перовић спомињао стално записник 

од 22.11., тај записник такође нема у списима предмета. Значи молим вас немојте ми 
уносити записнике или ваша сазнања, исказе које нема у списима предмета. Значи све 
оно што има у списима предмета дозволићу вам наравно да питате, да предочите и тако 
даље. Друго, имате ви предлога које сте дали, не мислим ви конкретно него одбрана, о 
којима веће још увек није одлучило. Када веће одлучи да ли ће уврстити те предлоге у 
овај спис, онда ћемо наравно дати могућност вама и да то проверите, испитате и тако 
даље. Извињавам се сад што сам интервенисала, изволте. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Ево судија, могу ли ја сад вама, могу ли ја сад да кажем 

у односу на те... 
 
Председник већа:   Изволте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Према томе Ви нам на овај начин апсолутно кршите 

право на делотворну одбрану. Као што тужилац има право да прикупља доказе по 
Закону о кривичном поступку, доказе у току поступка може да прикупља и одбрана, 
одбрана оне доказе које не може да приступи њима, обзиром на приступност 
информацијама у смислу институција, посебно суда за ратне злочине, се на време 
обратила суду. То што суд омета одбрану на тај начин што не дозвољава да се изведу 
докази у корист окривљених, то ће све наравно бити ствар једног другог..., и то је однос 
суда према одбрани. Ја ћу да не мислите да се инатим са вама, ја ћу због записника 
сваки пут поставити питање, које ће се утврдити да је делотворно, извините сува ми 
уста, овај које ће се утврдити да је делотворно, а Ви ћете када једног дана решите да 
прибавите тај записник схватити да је оно дело. Е онда више нећемо имати овог 
сведока. Тако да ја немам ништа против, свако од нас ради свој посао, ја поштујем то и 
поштујем суд, према томе, али Ви морате поштовати оно што ја радим из најбоље воље, 
из најбољих способности које имам. Тако да ћу ја користити то што је сведок 
изјављивао, јер ми имамо посебно право, то морам још једну чињеницу. Међународни 
суд за људска права у предмету грузијског грађанина чије презиме баш не могу да 
кажем исправно, против државе Грузије, је утврдио право одбране да под посебним и 
повећаним околностима, односно може да испита кредибилитет сведока који је под 
заштитом. Значи не можете нам довести сведока и рећи овај је под заштитом, немамо 
никакву његову изјаву, немамо ништа, ајде да га слушамо сад и немојте ништа да га 
питате. Ја овде нећу да будем икебана, онда апсолутно немате разлога да ови људи седе 
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с ове стране, ми треба да изађемо и ви треба да их осудите. Значи одбрана је онда у 
овом случају непотребна. Ако ћемо на тај начин водити доказни поступак. Према томе 
не бих се спорио са вама, почео бих са испитивањем. Ви све што сматрате да није у 
сагласности са ЗКП-ом, ви ми одбите, ја немам ништа против. 

 
Председник већа:   У реду, изволте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Пошто је јуче, значи нека смо разрешили, барем по 

мени, јесте ли ви саслушавани два дана у Сарајеву на главном претресу против 
оптуженог Луке Драгићевића, Обрада Полуге и осталих окривљених? 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Као шта? 
 
Адвокат Горан Нинић:  Као сведок, он је у том поступку једино саслушаван 

као сведок и ја сам јуче уважио став већа да у... 
 
Председник већа: Добро, ево, ово питање ћу вам дозволити, то је једно 

објективно онако питање, то може, али да само се улази у срж записника не. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Оооо, судија. 
 
Председник већа:  Добро, изволте, изволте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  ...а то што он прича тамо једно, овде друго. 
 
Председник већа:   Добро, изволте. Мићо, јел можете да одговорите на питање, 

ево поновите му, можда је мало. 
 
Адвокат Горан Нинић: Да ли сте кроз два термина на једном, на главном 

претресу сведочили у суду за ратне злочине у Сарајеву?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Први пут, први дан и... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте, и други дан сте, имали сте наставак. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Тако да имамо практично два записника са тог суђења. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Један, мислим у један... 
 
Адвокат Горан Нинић:  То сам ја више због већа, да веће зна кад се предочава 

да све буде на једном записнику. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Један је записник, само што је настављено. Један је 

записник само што је настављено. 
 
Адвокат Горан Нинић:   Реците нам, јел се ви плашите овде неког? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не плашим, што. 
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Адвокат Горан Нинић:  Јуче нам је тужилац реко да овде седе опасни људи 
који прете по вашу безбедност. Јел се ви осећате угроженим? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не овде, али у бити да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  У, мислите не овде у суду или како, нисам васа 

разумео? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па кад изиђем из суда, у суду наравно да постоје... 
 
Председник већа:   Нека, нека, молим вас немојте, пустите сведока. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У суду постоје органи који ће ме заштити наравно, али 

напољу плашим се, зато што су ми изречене претње од особа које су у Босни. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Хоћете нам рећи какве су то претње и да ли то има 

икакве везе са овим лицима, овим окривљенима који седе овде на клупи? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па то је целокупан случај, не може се раздвојити ово и 

оно, јер је воз је један, не може бити два воза. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Па мало пре смо чули од председника већа да оно што 

сте тамо причали не важи овде, да је то одвојено. Ајде сад ви мени реците јел се ви 
плашите ових људи који седе овде? 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па одговорио вам је, одговорио је. 
 
Председник већа: Молим вас тужиоче немојте добацивати, пустите браниоца да 

испитује. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Само да аплаудирате са поскоцима ...  
 
Председник већа:  Добро, пусите молим вас. Питање, наставите. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не бојим се док сам под заштитом. 
 
Адвокат Горан Нинић: Добро. Да ли сте ви тражили заштиту од државе 

Србије? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па јесам рекао да будем под заштитом ради претњи 

које сам добио пре. 
 
Адвокат Горан Нинић: Хоћете нам објаснити какве сте претње добили и од 

кога сте добили? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Добио сам од Обрада Полуге и од Бобана Инђића. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Какве сте претње добили и на који начин су те претње 

исказане? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Вербално наравно и рекли су знаш кад одеш у затвор 
тамо се може десити да будеш избоден, ако не повучеш исказ, пази шта ти се може 
десити и тако. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Како повлачите сад паралелу између тога што су вам 

они рекли, ако су вам рекли, ја немам доказа за то и ових људи који седе иза вас? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па немам никакве паралеле, ја њих сам и тада видио и 

сада.  Само ту вече кад се догодило тај немио догађај и сада. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Питао сам вас одмах на почетку да ли имате неки страх 

од њих? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па немам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Зато што смо јуче чули... 
 
Председник већа:   Од којих, од овде оптужених? 
 
Адвокат Горан Нинић:  Од ових. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Од ових? Немам. 
 
Председник већа:   Немате страха, добро, добро то смо завршили. Ајмо даље, 

добро. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Реците ми овако. Ви сте у Републици Босни и 

Херцеговини имали статус осумњиченог, односно оптуженог, па сте након подизања 
оптужнице направили споразум са тужилаштвом који је преточен у пресуду, јел тако? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли тај споразум осим одлуке о казни и утврђивању 

ваше кривице према чињеничном стању које се налази у опису, које сте ви потврдили 
иако сте негирали касније на суђењу много елемената одатле, да ли оно садржи још 
неку вашу обавезу? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не садржи. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не садржи. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Једино ако ме, рекао сам да стојим на располагању 

суда, ништа више. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Могу ли судија да му предочим члан, тачку 58 

споразума који је он потписао и који је изреко....? 
 
Председник већа:   Можете, то има у списима, можете. 
 
Адвокат Горан Нинић: У тачки 58 Јовичићу ви се обавезујете овим споразумом 

да ћете сведочити о догађајима из околине Рудог, Вишеграда и догађаја 27.02.1993., 
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отмици цивила из воза на станици у Штрпцима. Да ли је то био део договора са 
тужиоцем Џермином Пашићем, за кога сте јуче рекли да сте се видели сто пута, и 
колеге Мише Виторовића с којим кажете да сте се видели до десет пута? Је ли то био 
саставни део вашег споразума? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Није, био је договор само за сведочење у случају 

„Штрпци“. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Сведочење у слушају „Штрпци“? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  У ком сми..., у ком правцу је текао тај договор и хоћете 

ми појаснити мало како изгледају тих десетине договора са Џермином Пашићем и тих 
неколико, пошто  сте рекли, да се исправим ви сте рекли да сте потписали само једну 
изјаву у току разговора са Миољубом Виторовићем, замеником тужиоца. 

 
Председник већа:   Одбија се питање. 
 
Суд доноси 
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
Одбија се питање браниоца оптужене Драгане Ђекић, адвоката Горана Нинића, 

сведоку како је текао договор између њега и тужиоца у Босни и Херцеговини у вези са 
његовим сведочењем, а који је саставни део споразума о признању кривице. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Хоћете ми рећи како је текао договор између вас и 

тужиоца за ратне злочине Републике Србије, заменика тужиоца Миољуба Виторовића, 
за сведочење у Београду? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Нормално. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Чекајте, извините, о каквом договору, ко 

је поменуо договор? 
 
Адвокат Жељко Санковић: Судија...  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ко је поменуо договор?   
 
Адвокат Жељко Санковић: Адвокат Жељко Санковић. Ја вас молим... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ја очекујем да ме заштитите, ја умем сам да се 

заштитим али вас молим судија да не би био циркус... 
 

Адвокат Жељко Санковић: Не можете тужиоцу ако има неку примедбу на 
питање може да каже примедбу, али не може стално да устаје и стално да прича на који 
начин сведок да да одговор.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па Ви сте то исто урадили сад... 
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Адвокат Жељко Санковић: Не, ја сам примедбу ставио на ваша... 
 
Председник већа: Седите, седите. Седите Виторовићу! Санковићу седите! 

Поставите још једном питање да чујем. 
 
Адвокат Горан Нинић:  На који начин су текли ваши преговори за сведочење 

са замеником тужиоца за ратне злочине Републике Србије Миољубом Виторовићем, за 
кога сте  јуче изјавили да сте се видели до десет пута, а потписали сте једну писану 
изјаву. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Имам приговор. 
 
Председник већа: Да ли сте, да ли сте се ви договарали са тужиоцем 

Виторовићем о сведочењу вашем? 
 
Адвокат Горан Нинић:  Судија, молим вас, само једну ствар. Ја вас поново 

подсећам на закон, ја имам право и на сугестивна питања. 
 
Председник већа:   Добро, ја питам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Према томе, немојте исправљати моје питање. 
 
Председник већа:   Морам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Или га одбаците као недозвољено из разлога кога ви 

смислите, али оно је и дефинисано, и смишљено и дозвољено, према томе немојте ме 
поправљати, ви поставите, имате право у сваком моменту да поставите питање ради 
расчишћавања ситуације, али не на моје питање. Значи можете сами да направите 
формулацију како год.... 

 
Председник већа:  Не, али ваше питање делује као и одговор, ви већ дајете 

одговор. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја сам вам реко да је дозвољено судија. 
 
Председник већа:   Сугестивно да, али не одговор. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Па то је сугестивно. 
 
Председник већа:   Није. Одбија се ваше питање. 
 
Адвокат Горан Нинић: Добро судија, добро судија. Реците ми да ли сте се 

виђали са замеником тужиоца у суду за ратне злочине Миољубом Виторовићем? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Колико пута? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  До десет пута највише. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Највише десет пута? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Није чак ни осам пута, али ту је до десет пута. 
 
Адвокат Горан Нинић: До десет пута, добро, нека буде и осам. Реците ми 

овако, кад се видите да ли ви правите неки, пошто је то претпостављам службени 
састанак. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли ви правите неки записник о том састанку? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам шта он пише, ја не пишем ништа. 
 
Адвокат Горан Нинић:  А јел потпише ви на крају нешто? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не. А јесте ли некад потписали нешто? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Колико пута? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Један пут. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Е, сад мене више интересује, свима је оно што је јавно 

није интересантно, сад мене интересује оно што није јавно, реците ми, а шта ви радите 
седам пута, о чему причате и шта ви то разговарате службено са замеником тужиоца 
Миољубом, и никад не направите записник о томе? Шта је то о чему ви причате? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па сугерисано ми је да кажем само истину и... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Седам пута вам је сугерисано да кажете истину. Јел 

толко тешко вас убедити да кажете истину, седам пута мора да вам се каже да кажете 
истину? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Није ми тешко, али није нека тешка питања ми 

постављао, постављао ово што и ви постављате и суд. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Када сте изјављивали, а ја ћу сада у описној форми да 

ми судија не би рекла да ја то цитирам јер не цитирам, а ви ми реците да нисам у праву. 
Ви сте тужиоцу Џермину Пашићу навели да сте у Вишеграду кад сте дошли 16.01., 
сретали и виђали у друштву Милана Лукића, Обрада Полугу, Бобана Инђића, Средоја 
Лукића, Гојка Лукића, Мију Шекарића, Драгану..., Шекарић Драгана, Ранисављевић 
Небојшу, Душка Војновића, Драгану, и Драгану из ове групе. Јел сам нешто погрешио, 
исправите ме. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисте. 
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Адвокат Горан Нинић: Нисам. А реците ми овако, зашто ни једном не 
поменусте браћу Васиљевић коју јуче сте овде обележили и рекли да сте их видели па 
бар петнаест пута? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Није ми... 
 
Адвокат Горан Нинић:  А што Јована Липовца не поменусте кога сте исто 

видели и знали сте га колико хоћете пута? Разумем да сте Гојка и Драгану, Драгана 
дошла с вама, Гојко брат, што ову тројицу ни једном не поменусте? Ни једном. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја мислим да сам рекао. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Где, реците нам кад, проверићемо, прибавићемо? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У Сарајеву. 
 
Адвокат Горан Нинић:  У Сарајеву. Добро. Значи ви кажете да сте.., ја јутрос 

слушао и ево из тог разлога вам и предочавам. 
 
Председник већа:   Реците. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  У Сарајеву се води поступак против 

других десет људи, не, ни један од ових овде није. 
 
Адвокат Горан Нинић:  За друго дело и други чињенични опис. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Хоћете ви онда да одговорите. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Па ја вас нисам звао да ви мени уопште одговарате, ја 

вас ништа нисам ни питао. 
 
Председник већа:  Добро, ставља примедбу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ако можете да будете пристојни. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Врло сам пристојан. 
 
Председник већа: Нинићу молим вас, ставља тужилац примедбу, само да 

чујемо. 
 
Адвокат Горан Нинић:  На шта примедбу? 
 
Председник већа:  Па на ваше питање, да чујемо. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Значи на тај начин се уводи нешто, нити 

имамо записник овде, не знамо о чему се ради уопште, не знамо како изгледа то 
испитивање, да ли га Џермин Пашић пита да ли познајете тог и тог, он каже познајем 
или не познајем. То је замка, то хоћу да кажем, ви се служите стварима које нису 
дозвољене, јесте ово унакрсно испитивање. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Тужиоче ви очигледно не разумете. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Можда ја не разумем, али... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ви не разумете, ја нисам ништа цитирао. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али мислим то што ви радите никако не 

би могло да... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи окривљени има право као што је рекао да каже ја 

сам то рекао, и то ћемо ми проверити и прибављати. Према томе ако је рекао моје 
питање нема смисла, а ако није рекао као што није рекао онда његов одговор показује о 
каквом се сведоку ради. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не знам јуче сте ме обележили неким... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да, да имате радикалске методе, то су те скакачке... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не знам да ли је то похвала... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Било ми је жао да кажем да ми личите на Мартиновића 

с тим вашим скоковима и непрекидним причањем. 
 
Председник већа:   Чекајте, нећемо се вређати данас, молим вас, ако можете 

разговарајте као културни људи у судници. Опимињете се и један и други,. Нећу 
толерисати вређање у судници. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јесам ли ја неког увредио? 
 
Председник већа:   Тужиоче седите, рекли сте примедбу. Браниоче наставите. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Рекао сам да... 
 
Председник већа:   Добро, чула сам вашу примедбу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ви сте одбили да се то, јер ми то немамо о 

чему... 
 
Председник већа:   Добро, ајмо даље браниоче. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Немамо тај записник у вези кога он пита, 

а он наставља да пита кроз тај записник, ето то је моја примедба. 
 
Председник већа:  Добро, ево унето је. Да чујем. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Човек нам јуче овде дао исказ, значи имамо основу, ја 

сада проверавам кредибилитет сведока.... 
 
Председник већа:   Добро, наставите. 
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Адвокат Горан Нинић:  Ја му наводим чињенице, он ће као за ово што је сад 
рекао ја сам то реко, ви адвокате не кажете тачно, ми ћемо прибавити тај, ви ћете се 
уверити да ли сам ја тачно рекао, или сведок не говори истину. 

 
Председник већа:   Молим вас, када говорите рекли сте то и то, ајмо да будемо 

прецизни, ако је рекао, реците записник од 29.11., то сте рекли, или јуче сте рекли, 
тачно да би ми могли да знамо одакле Ви то цитирате, јер пазите, овде имамо више 
исказа.  

 
Адвокат Горан Нинић:  Судија, ја то могу и да измислим. 
 
Председник већа:   Па зато и хоћу да ми кажете тачно. 
 
Адвокат Горан Нинић: Ја то могу јер имам право на провоцирање, ја не 

измишљам, значи све је исчитано... 
 
Председник већа:  Добро, ја и хоћу да ми кажете тачно записник. 
 
Адвокат Горан Нинић: Али ја вам само говорим о слободи одбране у 

испитивању сведока тужилаштва након основног испитивања. Ја не могу да верујем да 
ја то морам... 

 
Председник већа:   Добро, тужиоче седите. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја вам управо о томе говорим. Ја управо о 

томе говорим. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја не могу да објашњавам... 
 
Председник већа:  Хоћу да ми тачно кажете из ког записника и шта је рекао. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Хоћу, ево, ево. 
 
Председник већа:   Јер ја не могу на десет записника сад да пратим... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ово сад што сам вам реко, то је реко 23.12.2016., на 

главном претресу. 
 
Председник већа:  Па знам, зато вам ја и кажем, ја не могу са главног претреса 

шта је он рекао, ја немам то да проверим. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Али ја њега испитујем. 
 
Председник већа:  Молим вас. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи ви немате записник. 
 
Председник већа:  Можете да испитујете али оно што имамо, изволте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро, ево ја ћу да га питам. 
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Председник већа:   Одбија се то ваше питање. Ево. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Ја ћу да га питам онда другачије. 
 
Председник већа:  Питајте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Зашто сте јуче рекли да сте браћу Васиљевић видели на 

слави кад је утврђено, односно ја тврдим да ви на слави нисте ни  били јер сте 19., 
значи дан пред Јовандан отишли у акцију и 21., отишли на Рудо, на слави нисте ни 
били. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Био сам. 
 
Адвокат Горан Нинић: Како можете, на основу чега тврдите да сте Васиљевиће 

20., видели на слави код Милана Лукића?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био сам на слави. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Били сте на слави? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Исто ћемо судија проверити кроз записник који 

ћемо прибавити. Добро. Човек углавном. Следећу ствар бих вас питао, јуче сте рекли да 
сте о суштини акције, у суштини сазнали кад сте стигли у Штрпце. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Па су вам неки ...А да ли је истина да сте ви у суштини, 

о суштини акције сазнали у камиону преко мотороле? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Оквирно да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Шта је оквирно тачно, да сте сазнали у камиону, у путу 

који траје сат и нешто, или сте сазнали на станици кад ви питате, а што смо ми дошли, а 
ови вам саборци кажу па треба да покупимо неке путнике. Шта је од тога тачно? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  У камиону да сам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  У камиону сте сазнали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. То је разлика, и то су све разлика једна по једна 

која се појављује. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Али и на станици смо разговорали о... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не, не, не спорим, јуче вас је колега Дозет врло 

прецизно питао када ви то први пут сазнајете и  ви кажете на станици. Реците ми овако, 
ви нам, јуче сте нам рекли да је на станици у Штрпцима био камион 150-ка. 
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Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Два, можда три путничка возила, „лада нива“ и тако 

даље, и тако даље. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли можда нисте изјавили негде, или да ли се сећате 

јел можда била само „Лада нива“ и камион, не два, и три возила, знам да фали сад 
возила за толико људи колико сте ви набројали, али да ли се сећате да ли је, колико је 
било, колико је било возила у станици у Штрпцима? 150-ка неспорна и? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Камион и три возила. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И три возила? Добро. Нисте никада рекли да је у 

станицу у Штрпцима десно од зграде био паркиран камион и бела „лада нива“ и ништа 
више. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Можда се нисам тога сетио. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро, нисте се сетили, добро. Реците ми овако, да ли 

сте икада поменули Митрашина Глишића у својим изјавама до јуче? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Извините, јуче није поменуо Митрашина 

Глишића. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Рекао је Глишић, рекао је чувар, стражар. 
 
Председник већа:   Рекао је тако Глишић.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али није рекао Митрашин. 
 
Председник већа:   Није, рекао је Глишић, добро, добро. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Глишић, добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Рекао је Глиша. 
 
Председник већа:   Глиша, тако да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Глишић је рекао. 
 
Председник већа:   Добро, да чујем. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Глишић је тачно рекао. 
 
Председник већа:   Да чујем, да чујем одговор на питање. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли сте га икад поменули и да ли сте икад питани на 

ту чињеницу да ли је неко од радника запослених у школи био ту? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Није ме нико питао. 
 
Адвокат Горан Нинић: Није вас нико питао. Дал` вас није случајно Сенад 

Крехо, адвокат Бобана Инђића питао, јел био неко од радника, да вас случајно није он 
то питао? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не сећате се, и не сећате се ни шта сте рекли? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не сећате се, добро. Значи и тога се... први пут, први 

пут се појавио, али нормално и зна се зашто се први пут појавио. Реците ми следећу 
ствар, да ли, то вас јуче, сад ћу вас провести ионако кроз догађај, него ми сад само 
реците да ли сте ви, ви сте јуче рекли да сте тај, да сте практично међу последњима 
ушли у школу у Прелову, остали сте, запалили цигару, па сте тек на крају кад сте чули 
неки јаук отишли у салу. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли добро интерпретирам? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић: Реците ми да ли ви видите Крсту Папића и Душа, 

његовог, Душка Божића у тој школи, ако их видите где их видите, како их видите, да ли 
они уопште долазе у школу, јел их видите ви? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам их видео. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Нисте. Јесте ли чули можда да се неко пео на спрат, да 

је причао, да је нешто? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Чуо јесам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Шта сте чули? 

 
 Сведок Мићо Јовичић: Да је Милан Лукић и Крсто Папић, Крстан, Крсто, 
нешто су се свађали. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Да ли знате како сте се на ту околност изјаснили? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Да ли знате да сте рекли да никада нисте видели да 
нико није улазио, да Крсто Папић и Душан Божић нису улазили у школу? 
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: А када је то рекао?  
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 Адвокат Горан Нинић:  Опет он. Ево, он каже нисам рекао. 
 
 Председник већа:  Добро. Где, где је то рекао, стварно?  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Пред судом. 
 
 Председник већа:  Којим судом?  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Овом суду у Сарајеву. 
 
 Председник већа:  Нећемо то. Одбија се питање.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Питам да ли је рекао... 
 
 Председник већа:  Добро. Рекла сам одбија се питање.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  А Ви ме питате када.  
 
 Председник већа:  А Ви кажете рекао. Ја не знам да ли је то рекао. Ја немам.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Он ће рећи. Ја нисам ни питао Вас, питао сам њега. Да 
ли сте икада рекли да Крсто Папић није ушао у школу, ни он, ни Душан Божић? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не сећам се. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  То је исто одговор. 
 
 Председник већа:  Јесте. Хајмо даље.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  То је исто одговор. 
 
 Председник већа:  Добро, идемо даље. Без коментара.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Како судија без коментара. Реците ми овако, значи, Ви 
углавном дајете различите одговоре тужиоцу у Сарајеву и тужиоцу у Београду. 
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: То није тачно. 
 
 Председник већа:  То је закључак браниоца.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Мој закључак.  
 
 Председник већа:  Добро. Хајмо даље питање.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Судија. 
 
 Председник већа:  Питање.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Пет ставки сам навео да се појављује разлика... 
 
 Председник већа:  Добро. 
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 Адвокат Горан Нинић:  ...и Ви ми сада кажете то је добро. 
 
 Председник већа:  Хајмо питање.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Реците ми, сада да се вратимо на почетак Вашег тог. 
Где сте Ви у суштини, како Ви уопште долазите у Вишеград и реците ми... 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Са аутобусом. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Да ли сте Ви имали неко ратно искуство пре доласка у 
Вишеград? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Где сте то стекли?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Био сам у Славонији. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  У Славонији сте били. Тења и тако даље, је л`? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да, Тење. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  На Вуковару нисте били, а у Тењу сте били? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Добро. А реците ми, и како долазите Ви у Вишеград? 
Јесте ли Ви имали било какве везе са Вишеградом пре овога? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Не. Значи, долазите у непознати град. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Непознати град. На наговор Неше Ранисављевића и 
Драгане Ђекић. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Да. Значи, Драгана Ђекић и Неша Ранисављевић, Вас 
наговарају да Ви идете шта? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да идем на ратиште поново јер сам био одлучио да не 
идем. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Шта Ви тада радите?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Размишљам и пристао сам на крају.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Шта радите? Је ли Ви нешто тада радите? Јесте ли Ви 
тада негде запослени, неки посао обављате? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Неки локал смо уређивали. 
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 Адвокат Горан Нинић: Уређивали сте локал. Добро. И оставите локал и 
кренете.  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Како се то дешава? Ко иде све са Вама? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Иде Радише Милошевић, иде Душко Петровић, иде 
Обрадовић Дракче, једна женска зове се Рада. Не знам ко је ту... 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Добро. Реците ми, та женска која се зове Рада. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Је л` њу касније виђате у Вишеграду? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Док је била, била једно извесно време. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Шта је радила она тамо? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Па, исто што и ми. Обилази положај и... 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Је ли се она дружила са Драганом Ђекић? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Јесте. Добро. Реците ми, Ви сте, Ви ми кажете, хоћете 
судија да му то предочавам или могу слободној форми да јој разлику између... 
 
 Председник већа:  Са ког тог записника? 
 
 Адвокат Горан Нинић: Не, исказа Ранисављевића у односу на његов 
јучерашњи исказ. 
 
 Председник већа:  Хајде.  
 
 Адвокат Горан Нинић: Ви нам кажете, мало ћу Вас са једне на другу, али ћу 
одредити време и место. Питање ће бити јасно дефинисано. Када 27.02. се Ви вратите у 
Србије, Ви и Ранисављевић и будете испред спаваоне, наиђе тада ко? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Бобан Инђић и Милан Лукић.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  И кажу шта? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: „Момци спремите се, идемо у акцију“. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  За колико? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Одмах. 
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 Адвокат Горан Нинић:  Одмах. Добро. Након тога долази камион и Ви... 
 
 Сведок Мићо Јовичић: „Спремите се, чекаће Вас камион испред...“ 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Сачекајте код капије, прескачемо те делове који нису 
спорни. И Ви се пењете на тај камион. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  И седнете где? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: У ћошак са леве стране.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Чега? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Камиона. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Товарног простора.  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. Приколица.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Ваш другар, пријатељ и саборац Ранисављевић нам 
овде сведочи пре непуних месеца дана. Каже да Вас двојица на путу ка Штрпцима, 
седите у кабини. Шта је од тога тачно? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Тачно је ово што сам ја рекао. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Да седите где? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: У кабини, у каросерији, онај, ономе ђаволу, у 
приколици.   
 
 Адвокат Горан Нинић:  Приликом одвођења тих несретних људи из тог воза, 
шта Ви радите? Ви стојите код камиона и шта чините?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Ништа, помажем да се попну на камион и пртљаг им 
убацивам за њима.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  Да ли Ви тада добијате неки посебан задатак? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Не. Да ли тада Милан Лукић доводи једог од путника и 
каже: „Чувај ми овог малог.“ и Вама га даје на чување? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не сећам се. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Да ли је то разлог што у повратку сви седите, и Ви и 
Ранисављевић у товарном делу је ли Ви имате обавезу да чувате тог момка?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не. 
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 Адвокат Горан Нинић:  Не. Да ли је то момак са којим Ви, како касније кажете, 
Милан Лукић има малтретирање и физички га малтретира у школској сали? Да ли је то 
тај момак?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не. Не. Овај момак што га Милан малтретира, био је јак 
и... 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Је ли он био поверен да водите рачуна о њему? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Није. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Није. Добро. Имамо разлику на Ранисављевића. То све 
што је Ранисављевић рекао као... 
  

Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Горан Нинић:  ...као разлог. Када смо већ у школи, реците ми, Ви 

улазите у салу. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Чујете неки врисак. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И затичете у сали какво стање? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Заробљенике окренуте леђима према спортским 

справама у облику мердевина. Војници су стајали испред њих са упареним пушкама. 
 
Адвокат Горан Нинић: Добро. То смо се сложили. Да ли неко некога 

малтретира у том моменту када Ви улазите? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Милан Лукић малтретира овог човека, младића. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Малтретира га. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И он то врло храбро подноси, колико сам ја разумео. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Он се јуначки држи на то душманско понашање. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. Јесте.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли остали реагују, дешава се нешто, да ли неко 

други, да ли постоји још неко насиље осим тога које је брутално, које се дешава на 
средини? 
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Сведок Мићо Јовичић: Па када би који проговорио од заробљеника, добио би 

кундак или песницу или шамар.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли је то било физичко малтретирање? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Наравно. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да.  
 
Сведок Мићо Јовичић: То је било. 
 
Адвокат Горан Нинић:  А да ли ћу ја да погрешим ако кажем да сте Ви 

изјављивали да то више било психичко него физичко, више било психичко 
застрашивање? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Па... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Рећи ће ми човек погрешио сам. Ја питам да ли... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Опет тужилац прича мимо микрофона, мимо да му 

Ви дозволите.  
 
Председник већа:  Молим Вас Санковићу, седите. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Али судија... 
 
Председник већа:  Седите.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  На овај начин... 
 
Председник већа:  Ево ја ћу, ја ћемо и Нинић се договорити да одговори човек. 

Па пустите да одговори. Не може када Ви сви скачете. Како да одговори. Реците. Ја ћу 
изгледа морати заиста да кажњавам. Изволите.  

 
Сведок Мићо Јовичић: Било је психички и физички малтретирања. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Питао сам Вас, да ли ја грешим ако кажем, а Ви 

реците да грешим, да сте Ви то окарактерисали више као психичко, остале, не говорим 
за момка који је малтретиран, више било психичко него физичко малтретирање? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Па, мање-више јер није то, срамота је ударити човеку 

шамар. То је више психички него физички.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Е, пошто сам ја бранилац Ђекић Драгане. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Добро.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Шта Ви кажете, шта Драгана ради у тој сали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Стоји при, од улаза доле према крају сале. 
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Адвокат Горан Нинић:  Стоји на крају сале или од улаза у школу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Од краја сале. 
 
Адвокат Горан Нинић:  На крају сале. 
 
Сведок Мићо Јовичић: На крају сале. На крају реда ових заробљеника. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Путника. Ја их не бих звао заробљенике. Они су 

путници несрећници, тако да ја то не бих користио да они нису заробљени, они су 
отети. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Добро.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Реците ми, шта, је ли има она некакав контакт са тим 

лицима које сада на крају реда она стоји и ако има, какав има контакт? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па ако би неко проговорио... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не ако, је л` јесте или није? Значи, само Ви реците. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте. Добро. И како Ви карактеришете то њено 

понашање то што јесте? Шта то јесте? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Насилничко. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Шта је насилно, шта ради она? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Удара га кундаком у пределу прса. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Прса, добро. А да ли ја грешим ако Ви кажете, ако ја 

кажем да Ви изјављујете да Драгана никог не удара, него да је то више било 
нагуравање? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Па.... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Сада ми реците, шта је то у ствари, када Ви кажете 

добро оцену, да ли тамо оном у Сарајеву или нашем тужиоцу овде? Да ли, шта је сада 
тачно или оно нама што сте јуче рекли, то сте јуче рекли. 

 
Председник већа:  Нинићу, немојте на мала врата да ми уводите оно што каже у 

Сарајеву. Последњи пут Вас опомињем! 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја питам да ли грешим... 
 
Председник већа:  Ја Вас опомињем.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  Ја питам. 
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Председник већа:  Одбија се то Ваше питање. Можете само за ово овде.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли ја грешим... 
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли могу само једну реченицу молим вас? 
 
Председник већа:  Реците.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  Ради се о истом догађају... 
 
Председник већа:  Слажем се али се воде два одвојена поступка.  
 
Адвокат Сава Стојановић: И непримерено је да Ви одбијате оваква питања. 
 
Председник већа:  Одвојена поступка се воде.  
 
Адвокат Горан Нинић: А успут користи записнике из Босне и Херцеговине. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Ради се о истом догађају судија. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Па невероватно шта се ради. Невероватно. Значи, где 

није учествовала одбрана, где нема, и када смо били, нисмо имали право на постављање 
питања. 

 
Председник већа:  Ево, имате право, постављајте питања.  
 
Адвокат Горан Нинић: То је срамотно шта ви радите.  
 
Председник већа:  Постављајте питања!  
 
Адвокат Горан Нинић:  Ал` нема везе, одиграћемо ово до краја. Није то... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Чекајте, ја морам нешто да кажем... 
 
Адвокат Горан Нинић: Нисам, нисам, јесам ја завршио са испитивањем?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја се осећам... 
 
Председник већа:  Молим Вас, седите тужиоче! 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, али шта је срамотно. Позвани су дођу, 

нису дошли. Шта је срамотно? 
 
Председник већа:  Добро, добро.  
 
Адвокат Горан Нинић: Дошао сам и није ми дато да испитујем, ни ја, ни Ђорђе 

Дозет, према томе, ја нисам лутка и не преваљујем 600 километара да бих гледао Вас и 
Џермина Пашића. Ја сам седео и нисам могао да питам ништа.  

 
Председник већа:  Нинићу, молим Вас! 
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Адвокат Горан Нинић:  И Ви то кажете да сам био позван. 
 
Председник већа: Нинићу! Јесам ли Вам забранила да данас испитујете и јуче и 

ових дана сведоке. Оно шта ја било, ја не могу сада да вратим време. То Вам је како 
Вам је. Изволите, имате право, испитујте сведоке. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Ја управо испитујем.  
 
Председник већа:  Па изволите.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Чак и не предочавам не би ли Вас испоштовао из тог 

дела. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  А нисте били... 
 
Председник већа:  Седите.  
 
Адвокат Горан Нинић: Него наводим као своје тврдње. 
 
Председник већа:  Изволте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али тврдње су погрешне. Није био и није 

ми забрањено да говори.  
 
Председник већа: Ма добро, пустите, изволте. Има неких записника где су 

били, гледали смо и само су били присутни... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја сам, ево Ђорђе Дозет и ја смо били једном... 
 
Председник већа:  Видела сам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Нисмо могли да питамо и зашто... 
 
Председник већа:  Нинићу, све сам видела. Нема потребе за... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Немојте људи.  
 
Председник већа:  Изволте. Наставите са питањем. Има заиста где су били њих 

двојица, а нису... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али не са Јовичићем. 
 
Председник већа:  Добро. Има где су били. Изволте.  
 
Адвокат Горан Нинић: Да ли Ви то, може се рећи психичко малтретирање, 

може се рећи физичко, да ли може бити ударац или може бити нагуривање, како Ви то 
оцењујете? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Па пошто је она женско, не може баш јако ударити. 

Више као нагуривање. 
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Адвокат Горан Нинић:  Где их она нагурује када они стоје уз рипсторе? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па не стоје баш уз мердевине.  
 
Адвокат Горан Нинић:  И онда их она гура на мердевине. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Гура их на мердевине. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Што? Јесу ли рекли нешто? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Што сте буне. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ко се бунио? Ко је тај који се бунио? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Откуд ја знам ја балијско име. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Много тога Ви знате, а много не знате, зато Вас ја 

питам, зато што... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не могу му се ја сјетим балијског имена. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. А реците ми, ко од осталих овде учесника 

примењује силу у тој сали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јово и ... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Пустите Ђолета нека он пише за Јову шта треба, него 

реците Ви мени ко је? 
 
Сведок Мићо Јовичић: И Петар. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Петар. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да, Перо.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Перо. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, не, не, не Перо.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Није Перо. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Љупче и Душко.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Душко. 
 
Сведок Мићо Јовичић: И Душко.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Душко. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. Куд сам ја..., не знам што ми је Перо пао на памет. 
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Адвокат Горан Нинић:  Добро. Хајде сада овако да Вас ја питам. Ви, када 

улазите, вратићемо се на полазак за Штрпце из Околишта. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Улазите под цираду, је ли тако?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Мрачно или осветљено? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Зоран Новаковић, звани Пуковник је подигао те цераде 

и ми смо је држали док смо улазили и тако да је била осветљена. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Је ли ја грешим... 
 
Сведок Мићо Јовичић: А на церади имају шупљине које су обложене 

пластиком и тако да је... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ви сте се правдали да је био полумрак. Није то моја 

интерпретација. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па полумрак. 
 
Председник већа:  Нека одговори, нека одговори. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па био је полумрак. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ви сте, ја нисам био тамо. То сте Ви рекли био је 

полумрак.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Горан Нинић: И у том полумраку Ви прво препознајете Ранка 

Дрекала, Полугу Обрада, Пуковника, Душка Војновића. То су лица која Ви 
препознајете. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Да.  
 
Адвокат Горан Нинић:  До јуче. А јуче препознајете у том полумраку кога још? 

Ко је још јуче био, по Вашем мишљењу, хоћете ли ме пустити судија молим Вас. Ово 
стварно нема смисла. 

 
Председник већа:  Пустите тужиоче, нека пита. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ко је јуче, зато што се та лица нигде не појављују... 
 
Председник већа:  Добро, разумем, хајде. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јово Липовац и... 
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Адвокат Горан Нинић:  Јово Липовац и браћа... Зашто никада не поменусте сто 

састанака са Џермином Пашићем и осам, смањисмо на осам, са господином 
Виторовићем, никада не поменусте, него јуче за ова три лица јер је био полумрак. Тако 
сте пре тога рекли.  

 
Сведок Мићо Јовичић: Рекао сам да је био полумрак.  
 
Адвокат Горан Нинић:  И, шта сада кажете? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па како је текао ток суђења, тако сам се присећао 

ствари.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Је ли могу ја Вас нешто да питам. Да ли Ви знате 

колико је година прошло од онда до данашњег дана? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Знам и желио бих да то заборавим али не могу. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Колико сам разумео, Ви сте говорили да сте се одмах 

трудили да све заборивате. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И били сте сасвим у праву. Е, али да ли је логично да 

сте се боље сетили 25 година после догађаја, односно 27 година после догађаја, него 
25? Је ли Ви то имате, Вама се памћење обнавља? Објасните ми разлику како се то 
данас, када су још две године касније од давања исказа тамо, Ви се сећате више детаља, 
него пре две године, а све заједно има 27 и 25 година од догађаја. Објасните ми то. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Рекао сам да се успут присећам детаља. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте ли се сами присетили или Вам неко помаже? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нико ми није помогао. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Нико Вам није помагао. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ја се налазим затвору, као што је Вама познато. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте, знам, знам ја све, све знам. 
 
Сведок Мићо Јовичић: 21 месец. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Све знам. То ништа не значи. Имали сте Ви 25 година 

пре саслушања у Сарајеву, па како се ништа не сетисте, него се сетисте кад дођосте 
овде и то баш за ова лица. Како се то десило? Објасните ми то. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не знате како се то десило. 
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Сведок Мићо Јовичић: Сетио сам се и ето.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Реците ми, када се вратимо на то, дође камион 

са отетим људима испред школе. Шта Ви радите? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Излазим из камиона, пре мене неколико војника 

изишло из камиона, станем са десне стране камиона, запалим цигарету. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не учествујете ни у спуштању тих лица са камиона, 

ништа не радите? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И докле останете тако на десној страни камиона? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Откуд знам. Попушио сам једну или две цигарете, 

нисам сигуран. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Углавном, када Ви завршите ту другу цигарету, има ли 

још кога напољу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Има тај омањи човек и стражар на вратима. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Тај омањи човек је ко? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Чуо сам како је рекао стражар Глишо, немој да... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ко је тај човек уопште? Будите пристојни, немојте као 

јуче. Гледајте, ја Вас питам, гледајте у мене, немојте да ми шарате и да гледате, 
гледајте у мене. Није тешко. Толико ћете издржати.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта се десило? 
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи, не изигравајте дадиљу сведоку молим Вас. 
 
Председник већа:  Добро, немојте вређати. Гледајте у браниоца и у мене када 

разговарате.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. Ја мислим да је био неки тамо помоћник у тој 

згради. 
 
Адвокат Горан Нинић:  У школи, добро. Е, када Вас Сенад Крехо, знате ко је 

Сенад Крехо, јесте ли чули пошто сте били из те оптужнице, је ли знате ко је Сенад 
Крехо? 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Опет исто. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте ли Ви били оптужени у Сарајеву...., сачекајте 

мало тужиоче, аман. Питам човека, ваљда зна да ли је био оптужен. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесам, био сам оптужен. 
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Адвокат Горан Нинић:  Јесте ли били оптужени? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Је ли имао... 
 
Оптужени Гојко Лукић: Радио сам ноћас, па јел` могу у ВЦ само... 
 
Председник већа:  Ништа, онда ћемо направити паузу.  
 
Адвокат Горан Нинић: Сачекај молим те минут макар. Дајте му неку гуску, 

овај... Учествовали сте, значи, познајете Ви адвоката и окривљене из тог поступка? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Знам из виђења.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Из виђења. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић: Је ли Вам нешто значи тај Сенад Крехо када Вам 

поменем? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не значи ми ништа. 
 
Адвокат Горан Нинић: Не значи Вам ништа. А да ли можда Ви њему 

изјављујете или ја то умишљам да кажете да није, нисте приметили никакве раднике из 
школе приликом доласка? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Вероватно. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Шта је вероватно да нисте приметили никога или сте 

Митрашина Глишића Вам представио чувар? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Чувар. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Који је помоћни радник како, знате и функцију сада, он 

је помоћни радник у школи. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Он је неки помоћник радник. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Како Ви сада то знате, а пре две године не знате да се 

уопште догодило? Хајде ми то објасните. Како Ви то сада знате а нико Вам није 
помагао да се сетите. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Једноставно знам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Једноставно знате. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
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Адвокат Горан Нинић:  А што нисте знали пре две године? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Или ме нико није питао или... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ево, ја кажем колега Сенад Крехо Вас питао директно 

да ли је био неко и Ви кажете није био нико. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: То ми не знамо шта он каже. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Па ево, ја му кажем, он нека каже нисам рекао. Нека 

каже нисам рекао. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам шта сам рекао. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не знате шта сте рекли. Добро, прибавићемо и тај 

Ваш...Јесте ли Ви били припадници још неких паравојних формација сем... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Интервентне чете. Којих паравојних 

формација. Он је био припадник Интервентне чете.  
 
Председник већа:  Немојте, пустите тужиоче нека пита. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Човек је био у Славонији. 
 
Председник већа:  Питајте. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Реците, у чијем саставу сте били у Славонији? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Територијалне одбране. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Територијалне одбране. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И јесте ли још негде учествовали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: То је легална јединица. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Нисам ја рекао да једна, мени су добровољачке све 

легалне. Што има различитих људи у њима, то је друга ствар. Мени су све 
добровољачке легалне и врло сам поносан на неке, томе немојте ми се бранити тиме да 
ли је добровољачка легална или није или нелегална. Ја мислим да су све легалне. Свако 
ко је спреман, ко није зао, ко није злочинац и ко није пљачкаш. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли сте случајно били некада у саставу јединице 

„Шкорпиони“?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам никада. 
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Адвокат Горан Нинић:  Да ли имате неке фотографије са њима? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Немам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Немате. Добро. Е, хајде да пођемо из школе. Када 

пођете поново из сале, шта Ви радите? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Кад... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Из школе. То у сали се дешава шта се дешава и шта, 

када Ви одлазите из школе? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Излазим међу првима пошто сам ја био при крају. 
 
Адвокат Горан Нинић:  На улазу. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. Излазим међу првима, Обрен Полуга, Ранисављевић 

Небојша и ја. 
  
Адвокат Горан Нинић:  Све сте исто тако рекли, и шта се дешава даље? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Наређење је да путници, како Ви кажете... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не, користите Ви Ваше изразе. За мене су заробљени 

путници, а Ви кажите како хоћете.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Заробљеници. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Заробљеници, добро.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Полако се крећу према излазу где их дочекују... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Шта Ви радите? Јуче сам чуо. Они их држе, ови их, 

шта Ви радите Јовичићу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ништа. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Где сте Ви ту, Ви сте у споразуму изричити, шта сте 

радили? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Све... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Пустите га да одговори. 
 
Председник већа:  Добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Немојте га прекидати. 
 
Председник већа:  Добро тужиоче, молим Вас. Нека одговори сведок да чујем. 
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Сведок Мићо Јовичић: Покушао сам покојем помоћи да се попне на камион, 
пошто су били везати или са леђа или са предње стране. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Ко их је везао? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Војници. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Који војници? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Који су били у школи. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Који су били у школи који су везали. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па не знам тачно ко је везао, био је напоље, у ходнику. 
 
Адвокат Горан Нинић:  У ходнику. 

 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Јесте ли Ви видели када су их везали? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Па претпостављам да су. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Јесте ли видели или нисте видели?  
 
 Сведок Мићо Јовичић: Нисам видио. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Нисте видели. Значи, Ви сте напољу када су људи 
везани. 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  И шта радите? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Ништа, помажем им да се попну на каросерију. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Током пута сви ћуте, нико ништа не прича, је ли тако? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не прича нико ништа. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Тишина. Долазите где? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: У село Мушићи.  
 
 Адвокат Горан Нинић:  И шта се дешава? Ви тада знате да је то село Мушићи? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Не знам. Касније сам сазнао. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Шта се дешава? Ко све долази? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Сви који су... 
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 Адвокат Горан Нинић:  Колико аутомобила долази? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Два аутомобила и камион. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  И камион. Како су они паркирани? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Један је камион, један је аутомобил испред камиона, 
други је иза камиона. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  И где, то је већ мрак, је ли тако? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Мрак. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Мрак. И где су им окренути фарови? 
 
 Сведок Мићо Јовичић: Према кући. 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Према кући. Ако ја кажем да сте Ви овај догађај 
описивали тако да кажете да су и камион и аутомобили окренути низ пут, шта је тачно? 
 
 Заменик тужиоца за ратне злочине: А када је то, где је то описао тако? 
 
 Адвокат Горан Нинић:  Ако ја кажем, он каже, Ви не кажете тачно и тако гласи 
његова изјава. Научите једном поступак тужиоче, молим Вас. Молим Вас и немојте ме 
прекидати више. 
 

Председник већа:  Молим Вас. Без коментара. Јовичићу, одговорите на питање 
браниоца. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Окренути су овако, према кући. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Сада нам кажете према кући.  
 
Сведок Мићо Јовичић: Према кући. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја Вам кажем да ли сте икада, да ли грешим ако кажем 

да сте изјавили да су низ пут окренути фарови и аутомобила и камиона? Је л` ја 
грешим? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Слободно реците. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам да ли грешим. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја то нисам рекао, кажите слободно. Ја то нисам рекао. 

Имате право. 
 
Председник већа:  Не зна. Каже не зна шта је изјавио. То је одговор. Идемо 

даље.  
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Сведок Мићо Јовичић: Не знам да ли грешим. 
 
Председник већа:  Добро. Идемо даље.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Реците ми, приликом егзекуције. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ви стојите где? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Крај камиона. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Шта радите код камиона? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па, прихватам путнике. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте ли их све спустили са камиона? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисмо, спуштамо их једног по једног. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Једног по једног. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И Ви сте, шта сте Ви у том ланцу? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ништа, стајао сам ту и прихватим га да не би побрљио 

и... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Егзркуцију врши ко? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Милан Лукић. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Милан Лукић. Како то препознајете? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Зато што је носио велику шубару, високу и по 

одбљеску и по свијетлима. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Како је био наоружан Милан Лукић? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Имао је хеклер и... 
 
Адвокат Горан Нинић:  И? 
 
Сведок Мићо Јовичић: И пиштољ. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Хеклер и пиштољ. Добро. И, реците ми, да ли све то 

пролази без икаквих потешкоћа, односно ти људи како се понашају? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ко овце иду. 
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Адвокат Горан Нинић:  Дешава ли се нешто уобичајено за то када кажете иду 

као овце? Шта се десило? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па један је покушао да побегне. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Један је покушао да побегне. И шта се тада дешава? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ранисављевић Небојша је пуцао према њему. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. И шта се онда дешава? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Милан Лукић је пришао и преклао га. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јесте ли Ви то видели?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Видио сам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ако кажем да сте изјавили да Вам је рекао Неша 

Ранисављевић. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Није. Добро. А реците ми, је ли Ви имате нож?   
 
Сведок Мићо Јовичић: Имам. Имао сам.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Како се звао тај нож? Ви сте имали, чуо сам, посебан 

нож.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  То је био од мађарског „Калашњикова“.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Аха.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Бодеж.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Бодеж? Ја сам чуо да је то био један други, „Рамбо“, 

онај нож, али добро, није ни битно. Можда сам ја имао погрешну... Питаћемо људе који 
су били. Е, а сад ми реците, а како га то коље Милан Лукић кад он има „Хеклер“ и 
пиштољ, а Ви имате нож? Како га он коље? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Сви војници су имали ножеве.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Такве ножеве, ја немам, објасните ми да ли је Драгана 

Ђекић имала нож? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесте.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Имала нож?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
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Адвокат Горан Нинић:  Да ли је Јован Липовац имао нож?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не могу да се сетим. Вероватно јесте. Сви војници су 

носили ножеве.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли су носили продужетке за пушку, бајонетска, или 

ножем, ове „Рамбо“ варијанте.... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ножеве... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ловачке? Какве ножеве? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Неко ловачке, неко оне за аутоматску пушку у 

продужетку.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја сам Вас пажљиво слушао јуче шта сте задужили од 

опреме. Нисте ми рекли да је ико од вас, чак и униформу сте имали своју? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Славонску, односно америчку. А нисте ми рекли да је 

ико задужио нож. То значи да је свако... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Јесмо, сви смо задужили нож.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи сад кажете да сте сви задужили нож?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Добро, то је небитна чињеница,али уз пушку нову, 

наравно да је био  нож.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја сам био добровољац. Нисам задужио нож. Значи Ви 

кажете да су сви задужили нож.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сви смо задужили нож.  
 
Адвокат Горан Нинић: Добро. И нека остане тако како сте рекли. Милан Лукић 

дође и прекоље човека?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Небојша Радисављевић овде каже „Мићо  Јовичић се 

хвали  крвавим ножем.“  Лаже Небојша Радисављевић?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Лаже.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Лаже?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Лаже.  
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Адвокат Горан Нинић: Шта лаже? Да се хвалите или да Ваш нож није био 
крвав?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Мој нож није био крвав. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ваш нож није био крвав. Добро.  Е, сад ми реците кад 

кренете из Мушића, обавили сте то часно дело које сте обавили, и кренете. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Где Ви будете и шта Ви радите?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја сам ушао у прво возило и отишао на Околиште.  
 
Адвокат Горан Нинић: Шта то значи прво возило? Јесу та возила имала 

нумерацију? Прво, друго, треће?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Какво је сад то питање?  
 
Председник већа:  Молим Вас, тужиоче.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не морамо да се провоцирамо, али ја мислим да сам у 

камион сјео.  
 
Адвокат Горан Нинић:  У камион сте сели?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Горан Нинић:  И? Ко седа са Вама?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја мислим да је Нешо седео са мном.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Нешо је седео. И где ви идете?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Идемо на Околиште.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли постоји могућност да сте Ви, да је тај камион 

стао у неком Ајдаровцу? Ја не знам да ли тај локалитет баш тај, али сам чуо да постоји 
могућност да је тај камион стао код Ајдаровца а да Ви пешке после идете у Околиште.  

 
Сведок Мићо Јовичић: Ја, колико се сећам, да сам дошао до капије са 

камионом.  
 
Адвокат Горан Нинић:  До капије Околишта?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Реците ми, је л` знате локалитет Рујишта тамо?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Знам.  
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Адвокат Горан Нинић:  Шта је било у том Рујишту?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Била је локализована полиција Републике Србије.  
 
Адвокат Горан Нинић:  И да ли је, знате ко је Давор Суботић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Не знате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  Никад нисам био. Знам за то место, али никад 

нисам био... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли је неко од лица која су дошла са Вама из Србије 

био тамо и да ли је неко ишао тамо, да ли је била нека обука? Имате ли неко сазнање 
можда?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Реците ми још једну ствар. Какав сте сат Ви 

имали кад сте дошли у Вишеград?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  „Сеико.“.  
 
Адвокат Горан Нинић:  „Сеико.“? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Горан Нинић:  И тај сат сте имали и после овог догађаја или сте имали 

неки други? Или нисте имали, него сте „Сеико“ имали после овог догађаја? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не. Сат „Сеико“ сам имао и пре и послије и све док се 

није покварио и док га нисам бацио.  
 
Адвокат Горан Нинић: Добро. Ја у овом опусу испитивања немам више 

питања. 
 
Председник већа:   Захваљујем се, колега Нинићу.  
 
Направићемо једну паузу, да се сведок мало одмори, па ћемо онда видети 

оптужени да ли имају питања за овог сведока, онда ћемо имати веће и ја, па  ћемо 
евентуално нека додатна, а онда ћемо и суочење, ако стигнемо све данас, а надам се да 
хоћемо. Правимо паузу од 20 минута.  

 
Веће доноси  

 
Р  Е  Ш  Е  Њ  Е 

 
Прекида се главни претрес у трајању од 20 минута. Наставак је у 11.00 сати.  
 
Седите, молим вас. 
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Јесмо сви ту? Позовите сведока.  
 
Веће доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е 
 

Главни претрес се наставља након паузе у 11.07 часова. 
 
Настављамо са испитивањем сведока Јовичић Миће.  
 
Оптужени Гојко Лукић, да ли имате питања за овог сведока?  
 
Оптужени Гојко Лукић: За овог? 
 
Председник већа:  Да.  
 
Оптужени Гојко Лукић: Немам.  
 
Председник већа:  Лепо станите уз микрофон. Конкретно питање. Не, не. Питам 

да ли имате питања, а после ћемо суочење.  
 
Оптужени Гојко Лукић: После суочење?  
 
Председник већа:  Значи нема питања?  
 
Оптужени Гојко Лукић: Немам питања.  
 
Председник већа: Добро. Онда седите, Лукићу. Седите. Немојте да бурно 

реагујете. Пристојно се понашајте у судници.  
 
Оптужени Љубиша Васиљевић, да ли Ви имате питања за овог сведока? Немате. 

Добро.  
 
Оптужени Душко Васиљевић? Добро.  
 
Оптужени Јован Липовац? Оптужена Драгана Ђекић? Нема.  
 
Добро. Ево, ја ћу да питам онда нешто сведока.  
 
Мићо, реците ми овако. Ви сте као добровољац дошли у Вишеград, је ли тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Председник већа:  И јесте ли били припадник интервентне чете?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Председник већа:  Ко је био Вама непосредно претпостављени?  
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Сведок Мићо Јовичић:  Командир интервентне чете био је Бобан Лукић, а 
Нешо Ранисављевић ми је био као командир одељења.  

 
Председник већа:  Бобан Лукић командир?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Бобан Инђић.  
 
Председник већа:  Инђић. Аха, добро. Да ли је неко од овде оптужених, видите 

ко су овде оптужени, Гојко Лукић, Љубиша Васиљевић, Душко Васиљевић, Јован 
Липовац и Драгана Ђекић, да ли су били припадници са Вама, интервентне чете?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, нису.  
 
Председник већа:  Нико од њих?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Можда 1993. или 1994. Драгана... 
 
Председник већа:  Драгана Ђекић, је ли?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Председник већа:  Добро. Да ли сте Ви чули за јединицу „Осветници“?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам.  
 
Председник већа:  Је л` знате ко је руководио том јединицом?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Милан Лукић.  
 
Председник већа:  Да ли је неко од овде оптужених, да ли знате, да ли је био 

припадник јединице „Осветници“?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Јединица „Осветници“ расформирана је по наређењу 

сада генерала у пензији, Пандуревића, 1992.  
 
Председник већа:  Аха.  
 
Сведок Мићо Јовичић: И сви припадници су распршили се по осталим 

јединицама.  
 

Председник већа:  А кад сте ишли у Штрпце, ко је ишао, је ли то само ишла 
интервентна чета или су ишли неки припадници јединице „Осветници“?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па, већина њих је била припадника „Осветника“ и ми 

који смо били слободни из интервентне.  
 
Председник већа: Је ли Ранисављевић Небојша био припадник интервентне 

чете?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесте.  
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Председник већа:  Ви сте овде данас сведочили, односно јуче и данас, моје 
питање за Вас да ли је неко вршио притисак на Вас? Да ли Вас је неко инструирао, да 
ли се Ви бојите овде кад сте данас давали и јуче исказ?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не. Нико ме није, вршио на мене притисак. Верујем у 

институцију, тако да се не плашим. 
 
Председник већа:  Је ли Лука Драгићевић био упознат са вашом акцијом? Овом 

за Штрпце?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не бих знао рећи. То стварно не знам.  
 
Председник већа:  Не знате? Добро. А ко је дао овај камион Вама, војни, да 

идете овим камионом ТАМ 150? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја, како сам касније чуо, он је на превару узет.  
 
Председник већа:  Ко га је узео, је л ` знате?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Шекарић Драган и Милан Лукић.  
 
Председник већа:  А шта је био Лука Драгићевић у то време у Вишеграду?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Командант бригаде.  
 
Председник већа:  Вишеградске?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Председник већа:  Добро. Ништа, ево само да видим, веће, има ли питања неко? 

Нема.  
 
Ајте, овако, да извршимо суочење, па ћемо евентуално после... А имате додатна 

питања? Ајмо онда додатна, па ћемо онда суочење. Изволите. Је л` има тужилац 
додатна? Нема. Изволите онда, Дозет.  Адвокат Дозет. Јавио се. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Адвокат Дозет.  Ви сте изјавили да Вам је познато 

постојање наредбе тактичке групе Вишеград од 21.02.1993. године на основу захтева 
команданта Војске Републике Српске, у циљу обезбеђивања доказа о учешћу 
Муслимана из Санџака у борбама за територију БиХ. Доказивање, дакле. Је ли Вам 
позната та наредба? Изјавили сте да Вам је позната.  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам изјавио нигдје.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Није? Нисте изјавили?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам изјавио.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Добро. Изјавили сте да сте свесни да извршење те 

наредбе доводи до наношења телесног и душевног бола и патње, те убијања цивилног 
становништва.  
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Сведок Мићо Јовичић:  Јесам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли је то тачно?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесте.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да је извршење те наредбе, да се извршењем те наредбе 

доводи до... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Свестан сам да је извршење тога дела кривично. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Моје питање је било да ли сте били... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  А не знам ни, за наредбу ја сам вам рекао одмах да не 

знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Добро. Да ли сте били свесни ранијег поступања 

припадника интервентне чете у сличним околностима и њихове везе са Миланом 
Лукићем? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па то је било рекла- казала. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте Ви изјавили да Вам је познато шта је радила 

раније интервентна чета у сличним околностима, да су раније у сличним околностима 
убијани цивили и да је директна веза интервентне чете са Миланом Лукићем?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Познато ми је што су ми рекли.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли Вам је тад, 27. фебруара 1993. године то било 

познато? Односно да ли сте изјавили да Вам је било познато?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам да ли сам изјавио баш у таквој форми, али 

знам да, колале су приче да интервентна чета и група осветници су шурили.    
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Шта то значи шурили? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да су уско везани.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   У уској вези. Је ли Вам било познато шта они раде?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Рекао сам вам да је све то било на рекла-казала.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Рекла-казала. Ви сте изјавили да сте заједно са осталим 

припадницима, сад не знам које јединице, у циљу омогућавања да Лукић и Инђић уђу у 
воз и изврше легитимисање и извођење цивила несрпске националности, да сте 
обезбеђивали у борбеном распореду око воза наоружане аутоматским оружјем?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Био сам код камиона са аутоматском пушком.  
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Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли сте изјавили да сте, да бисте омогућили да Лукић 
и Инђић несметано уђу, без икакве опасности да сте обезбеђивали воз?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Вероватно сам тако рекао.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Вероватно сте тако рекли. Да ли сте изјавили да сте око 

17.30 тог дана, уз претњу оружјем, натерали цивиле да изиђу из камиона и уђу у 
фискултурну салу?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Ви сте, дакле, натеравали оружјем цивиле да... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам само ја. Нисам само ја.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, да ли сте Ви натеравали цивиле са оружјем да 

уђу у салу?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам скупа са осталима.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   На који начин, шта сте Ви то радили? Јесте малопре, на 

питање колеге Нинића, рекли да сте Ви изишли и стали са десне стране камиона и ту 
стајали док нисте чули крик из сале? Шта је тачно? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја себе сматрам групом тих људи... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Моје питање се односило... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Одговорио је. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте Ви... 
 
Председник већа:  Немојте, тужиоче, молим Вас, кад одговара.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте Ви, уз претњу оружјем, натеравали цивиле да 

сиђу са камиона и уђу, дакле говорим о Вама лично?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Нисте. А да ли сте изјавили да јесте?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не знате? Да ли је тачно да сте изјавили „Након што смо  

наредили цивилима да се скину и одложе ствари, рукама и ногама смо и другим 
предметима смо ударали цивиле, па их везали жицом а затим натерали да голи и боси и 
везани уђу у камион“, а претходно у ходнику да сте их излагали снажном физичком и 
психичком малтретирању, односно патњама? Да ли сте то изјавили?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Вероватно јесам.  
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте Ви, сад је питање директно, да ли сте Ви у 
било ком моменту, било којег цивила који је ту, Ви кажете, ми кажемо отет, ми лично 
говоримо о Вама лично? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја лично нисам ударио никога.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте изјавили да јесте, заједно са осталим то 

радили?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не знате.  Да ли је тачно да сте изјавили да сте у  намери 

да лишите живота ове отете цивиле из воза, одвезли их у Мушиће?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Постало ми је јасно, чим су их мучили, да неће... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Која је Ваша улога у томе?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Као и остали.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Која је Ваша улога у томе?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Па одговорио је.  
 
Председник већа:  Тужиоче, молим Вас. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Рекао сам као и остали, улога.  
 
Председник већа:  А кад кажете као и остали, шта? Шта сте Ви радили, пита 

Вас бранилац конкретно?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па, помогао им да се попну на камион, обезбеђивао 

место ... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Питање се односи на превоз.  
 
Председник већа:  Пустите да заврши.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Доћи ћемо до тога. Не бојте се.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Обезбеђивао место егзекуције и то је то. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Дакле, поновићу. Тражим конкретан одговор и каже 

„Па нећу Вам дати конкретан одговор“, па да видимо шта ће суд на то да каже. Да ли 
сте у намери да лишите живота ове цивиле, одвезли их у Мушић? Је л` сте то изјавили?  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Одговорио је.  
 
Председник већа:  Молим Вас, тужиоче, пустите, пустите.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Схватио сам неће преживети... 
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Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли сте их Ви, у намери да буду лишени живота, прво 

одвезли у Мушић?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам их ја возио.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли сте Ви одлучивали о томе да они оду тамо?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, не. Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   А да ли сте изјавили ову реченицу коју Вам ја говорим?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Нисте?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Предочићемо Вам.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па предочите.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   „У Мушићима, у циљу обезбеђења да нико не побегне, 

били у распореду око камиона и куће са наоружаним, за оружје спремним“ ... 
 
Председник већа:  Који је то записник који сад цитирате?  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   То је пресуда ... 
 
Председник већа:  Не можете то.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Из Сарајева.  
 
Председник већа:  Не можете то.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Та пресуда је део кривичног списа и ја му предочавам.... 
 
Председник већа:  Јесте, али не можете да цитирате. Он као оптужени је могао 

тамо и да лаже и да прича шта год хоће. А овде је као сведок.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Моје питање је било да ли је то изјавио или није?  
 
Председник већа:  Не можете то. Одбија се. Ајмо даље.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Одбија се то питање. Да ли сте Ви спроводили цивиле 

од камиона до куће где им је Инђић и Лукић каже „Пуцњима у потиљак лишавали 
живота.“? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам, нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Нисте. Да ли сте изјавили да јесте?  
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Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Нисте?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли сте Ви потписали неки споразум за тужилаштвом 

БиХ  о признању кривице?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Јесте. Шта садржава тај споразум? Је ли Вам познато?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам га читао.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Нисте га читали?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Потписасте споразум, добисте пресуду којом се 

потврђује споразум, добисте одлуку Вишег суда у Београду којим се потврђује страна 
судска одлука, а Ви је до дана данашњег не знате шта сте потписали?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Не знате? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли Вам је познато због чега издржавате казну?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Познато ми је. Ради учешћа у отмици путника из воза 

Београд... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли Вам је познато да то није ради учешћа него да сте 

учинили управо ово што сам Вам сад предочио да сте изјавили да је то тачно?  То није 
учешће у, него директно извршење ратног злочина.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Каква је разлика? 
 
Председник већа:  Немојте, тужиоче, немојте, тужиоче,да добацујете.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Битна је разлика. Врло битна разлика.  
 
Председник већа:  Одбрана. Добро, Нинићу. Промењујем, мењам. Јер скачете и 

један и други.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Дакле? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам.  
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Адвокат Ђорђе Дозет:   Нисте читали споразум?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам, нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Јесте имали браниоца?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  По службеној дужности.   
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   По службеној дужности?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Па јесте комуницирали са тим браниоцем?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Као да и нисам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Као да и нисте. А са ким  сте комуницирали онда? Са 

тужиоцем?  
 
Председник већа:  Дозет, ми идемо на додатна питања. То сад више није 

предмет... Па немојте, молим Вас, дајте додатна питања у вези са овим догађајем. Шта 
сад да ли је комуницирао са браниоцем у споразуму.  

 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Све је ово .... 
 
Председник већа:  Молим Вас, тужиоче, опомињем Вас.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али, ево, ја имам питање. 
 
Председник већа:  Опомињем Вас, не можете сад питања.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не питање, него само примедбу на ово.  
 
Председник већа:  Ајте примедбу.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   На питање колеге Нинића везано за.... 
 
Председник већа:  Сачекајте. Има примедбу.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Аха.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То је било познато и на почетку, јуче. Ово 

нису додатна питања која су изазвана нечијим другим питањем. Имали сте тај споразум 
и јуче. Зашто јуче то нисте? Додатна питања служе за нешто друго, нешто што је, 
нешто што није јасно.  

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ово су питања која је отворио колега Нинић, а ја их, ето, 

из непрофесионалног мог обављања посла, нисам поставио јуче.  
 
Председник већа:  Седите, тужиоче. Ајде да чујемо. Дозет, питања. Да чујемо.  
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Адвокат Ђорђе Дозет:   Кад и од кога сазнајете да се оно лице које покушава да 

уђе у школу, а тај један нижи човек, стражар, војник, му не дозвољава да уђе, да се зове 
Глишић, како сте рекли јуче, а данас Глиша, односно и на крају сте и јуче га назвали 
Глиша, али сте у првој реченици кад сте га поменули, рекли Глишић. Дакле, да је он 
Глишић и да ради у школи као помоћни радник. Да Вам предочим да сте пре тога рекли 
да никад пре и никад после нисте били у тој школи.  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам био никад пре, никад после, а стражар је рекао 

„Глишо, не можеш да уђеш унутра.“  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли је стражар рекао „Глишо, ти који си помоћни 

радник у школи, не можеш да... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Није, није.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Моје питање је кад и од кога сте сазнали да се то лице 

зове Глишић  и да је помоћни радник у школи?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па сретао сам га на Околиштимада вуче сандуке и 

конзерве у камион који је ишао за Жупу.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   За Жупу?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  Према Жупи.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   И од кога сазнајете да он ради у школи као помоћни 

радник?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не знам, не знам од кога сам ја сазнао, само сам 

знао да претовара ствари једном или два пута што сам га видио и  не знам да ли сам га 
видио више икада.  

 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли знате од кога сте чули, ко Вам је рекао да је 

помоћни радник у школи или не?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Није ми нико рекао.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Па Ви сте јуче рекли да је то лице помоћни радник у 

школи.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па јесам, рекао сам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Од кога сте то сазнали?  
 
Председник већа:  Је л` знате или не знате?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Председник већа:  Добро. Ајмо даље.  
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Адвокат Ђорђе Дозет:   Да ли можете рећи кад сте то сазнали?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не. Не могу.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   У времену тог дешавања 1993. или касније или 2014., 

2015., 2016., 2017. па даље?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Вероватно 1993.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   1993. Ви сте на питање колеге Нинића одговорили да је 

са Вама из Београда дошао, ако сам добро записао, Радиша Милошевић, па, чини ми се 
презиме, Петровић, нисам успео да га запишем... 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, јесте. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Па неки Дракче, па Рада. Даље нисте набрајали. Колико 

је вас тада дошло?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја мислим осморо.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Осморо. Где сте распоређени? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У школу. За спавање у школи „Вук Караџић“.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Ко се од ових лица налази на територији Вишеграда 27. 

фебруара 1993.?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нико. Ови су отишли за, осим Драгане, нико. Ови су 

отишли на Сјемеч, на обезбеђење неко. Дракче је отишао кући. Петровић, ја мислим да 
је исто отишао кући.  

 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Дакле нити једно од тих лица који су са Вама дошли, 

изузев Вас, Неше и Драгане, није тог тренутка био на подручју Вишеграда?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Није.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Ви сте и јуче показали оптуженог Липовца.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Ви се сећате како сте га описали у тужилаштву на том, 

чини ми се 29. новембар, 2016, 2017. , које године беше? 
 
Председник већа:  2016. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Шеснаесте. Је л` се сећате како сте га описали?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Не сећате се. Је л` можете га данас описати? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Кога?  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Липовца.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Липовца?  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Могу. Омањи човијек. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Колико сте Ви високи?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па 178.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Колико је Липовац висок?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па 1.60. Тако.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Шездесет? Можете рећи које су висине били остали 

људи који су били тада у школи, а које сте Ви именовали да су учествовали у овом 
злочину?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Душко је виши.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Колико?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не знам у сентиметрима. Гојко је ту негде моје 

висине, мало виши. Ту су негде моје висине.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Сви су Ваше висине?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, осим Јована Липовца.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Осим Јове Липовца. А он је, рекосте,колико нижи од 

Вас? Да ли сте икад стајали поред њега?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Овако, као с Вама.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   На тој удаљености? Јесте разговарали?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисмо.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Нисте. Јесте се упознали?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Здраво за здраво.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли је било „Ја се зовем тако и тако а ја се зовем 

тако“? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Није. Рекли су мени из других извора. 
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Адвокат Ђорђе Дозет:   Из других извора? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Па који су то извори?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  У Вишеграду док смо шетали, питао који су то људи.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Кога сте питали?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ове што су са мном шетали.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Ко је то био?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па то је било људи из Горажда,из Вишеграда... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Па је л` се можете сетити који су то људи?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Из интервентне чете су углавном.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Који људи?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па шта ја знам како се зове. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Дакле, Ви ћете сад нама да кажете да Ви добро знате да 

су Вам људи из интервентне чете, чија имена Ви не знате, јер ко би се тога сетио, рекли 
да се ово лице зове Јово Липовац?  

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   И запамтили сте то што су Вам они рекли да се он зове, 

а нисте запамтили људе са којима се дружите и са којима сте у истој јединици?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ја сам тај дан, тај дан сам се дружио с њима. Други 

дан сам се дружио са другима. Тако да нисам сматрао битним да запамтим баш сваки 
дан с ким шетам.  

 
Адвокат Ђорђе Дозет:   А зашто сте сматрали битним да запамтите како се зове 

Јово Липовац?  
 
Сведок Мићо Јовичић: Па интересовало ме је зато што је Милан Лукић 

карактеристичан човек и ведрио је и облачио је Вишеградом.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Ви сте код тужиоца изјављивали да се „дружио овај са 

Миланом, овај са Миланом.“  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: „Овај са Миланом, овај са Миланом.“ Што су 

разговарали и о том сте причали. Јесте се Ви дружили са Миланом?  
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Председник већа:  Лукићем.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Са Лукићем, извињавам се.  
 
Председник већа:  Миланом Лукићем,је ли?  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:   Да.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја после рата јесам се дружио мало са Миланом... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Говорим о том периоду до 27. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У том периоду се ја слабо... Сретали смо се у пролазу, 

или сам ја пролазио крај њега или он је пролазио крај мене, или у школи, или рецимо на 
Слави, тад кад сам био и тако смо се сретали ми оно. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет: А те људи, који се са њим друже, кад сте њих сретали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па кад сам имао слободног времена у... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  На питање, чини ми се тужиоца јуче, рекли сте, или не 

знам сад којег колеге, извињавам се, рекосте да сте Ви сваки дан долазили у Вишеград? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, нисам сваки дан долазио у Вишеград. Долазио сам 

често, јер било је времене кад стварно није било потребе да интервенише интервентна 
чета. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет: Да ли сте Ви за долазак у Вишеград требали нечије 

одобрење? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам. Колико је мени познато нисам требао ничије 

одорење.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Интервентна чета, то Вас је сад судија питала, је у 

саставу које јединице? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Вишеградске бригаде.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Значи није никаква паравојна формација, није некаква 

хорда него организована јединица? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, не, организована јединица.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли требате, кад  напуштате локалитет јединице, 

јавити некоме да напуштате, односно тражити одобрење? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ја сам био као неки заменик командира одељења и 

нисам никоме требао да се јављам.  
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Адвокат Ђорђе Дозет:  Је л' Вам неко дао то право? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па није, али је спонтано, уз Нешу сам се дружио и тако 

он је био командир, ја његов заменик. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли се то исто односи за одлазак за Србију? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  За одлазак у Србију морали смо питати команданта 

бригаде. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Који се зове? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Лука Драгичевић.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Лука Драгичевић. Питати или добити писмено 

одобрење? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Питати и добити писмено одобрење.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли сте сваки пут Ви добили писмено одобрење? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сваки пут.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Рекли сте да сте у том периоду једно три пута били у 

Србији? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Три, можда и четири, нисам сигуран.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дан 'вамо, дан тамо, то је по два дана, је л'? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па тако. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Евентуално три, колико сте задњи пут рекли да сте 

били? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, задњи пут је било ја мислим најдуже три дана. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Три дана. Значи, то је укупно девет дана, је л'? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Седам дана. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Од 41 минус 7, 34, 34 дана. Колико пута сте силазили у 

Вишеград у тих 34 дана? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не знате. Осим тог једног виђења, како кажете Јове 

Липовца, да ли сте га још некад негде видели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам, видео га приликом силазака у Вишеград, са 

Миланом и Бобаном и Полугом. 
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Председник већа:  Мало гласније, само. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Са Миланом и Полугом и Бобаном. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Где сте их то виђали, увек у једној улици? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па има једна кафана звала се на „Дрини ћуприја“. Она 

је касније минирана и срушена.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Кад касније? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '95. ја мислим.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Добро. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '95..., или... '95. Ту су стајали наслоњени на зид и... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Стајали су наслољени на зид? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Сваки пут када Ви прођете? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па нису стајали 'вако, јер су били наслоњени на зид, су 

причали нешто или тако. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Јесте Ви прилазили да чујете шта причају? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте. Ко је са њима још био? Дакле, Јово Липовац, 

Милан Лукић, Бобан Инђић, Обрад Полуга?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Обрад Полуга. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ко још? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Мијо Митрашиновић. Али то је било..., није био увијек 

исти састав.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Моје питање је било колико пута и где сте видели Јову 

Липовца? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја Вам кажем нису били сви сваки пут једнако. 
 
Председник већа:  Па добро, не пита Вас за састав. Пита Вас бранилац, изузев 

овог једног пута када кажете да сте видели Липовца. Да ли сте га још који пут видели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам.  
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Председник већа:  Ви кажете видели сте га ту код тог зида, стоји са неким. Да 
ли сте га још, је л' то два, три, пет пута, колико? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па три - четири пута, пет пута... Не знам. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли се сећате, на моја питања која су била везана за 

дешавања у школу, шта сте јуче одговорили, или шта сам Вас ја питао? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не сећате се? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, не сећате се о чему смо јуче разговарали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли могу да Вас подсетим? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Можете. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да сте јуче рекли да у школу, ходнику, нити у сали... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте видели Јована Липовца. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам видео.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Нисте га видели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Чекајте... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Шта чекајте? 
 
Председник већа:  Сачекајте, молим Вас, молим Вас тужиоче, тишина! Нинићу, 

не морате Ви да одговарате. Ја сам ту. 
 
Адвокат Горан Нинић: Сад јесте.  
 
Председник већа:  Па сваки пут сам ту. 
 
Адвокат Горан Нинић: Нисте. 
 
Председник већа:  Па немојте да... Хоћете да Вас казним новчано? 
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Адвокат Горан Нинић: Ваше је.  
 
Председник већа:  Молим Вас, Дозет. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Судија. 

 
Председник већа:  Тужиоче, сачекајте! Наставите даље са питањима. Је л' има 

још питања? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Има, наравно.  
 
Председник већа:  Да чујем.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ви сте код тужиоца, у тој изјави од 29. новембра 2016. 

рекосмо године... 
 
Председник већа:  Јесте.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Рекли да Јован Липовац, односно Јово Липовац... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  У Мушићима, негде стоји. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да ли се сећате шта сте рекли, где то стоји? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не сећате се. А је л' се сад сећате где стоји Јово 

Липовац? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се ни тога.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не сећате се ни тога. Да ли се сећате да сте Јову 

Липовца уопште видели у Мушићима? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сећам се да смо сви који смо били у школи у Прелову, 

кренули у... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ја потпуно разумемшта Ви покушавате да кажете. Моје 

питање је врло конкретно. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али пустите га да одговори кад је..., они 

га прекидају... 
 
Председник већа:  Пустите га да одговори.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не одговара на моје питање. 
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Председник већа:  Пустите, да чујем.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Дакле, да ли сте видели у Мушићима Јову Липоваца? То 

што Ви закључујете ко кренуо, ко стиго, је једна ствар. А друго је да ли сте видели 
Јована Липовца у Мушићима. 

 
Председник већа:  Конкретно, да ли сте видели Јована Липовца, у Мушићима, 

пита бранилац? Јесте, нисте, сећате се, не сећате се? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не сећам се.  
 
Председник већа:  Добро. Следеће. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не сећате се. Захваљујем, немам више питања.  
 
Председник већа: Хвала, колега Дозет. Колега Санковић има још додатна 

питања. Полако, сви ћете доћи на ред. Изволите.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Адвокат Жељко Санковић. Јуче сте на моје питање 

да ли је саставни део Вашег споразума и Ваше сведочење, Ви сте рекли да није. Данас 
сте рекли да ипак јесте. Шта је тачно? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па тачно је ово данас. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Значи, јуче нисте причали истину? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па није да нисам причао истину, него нисам... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро, хвала. Реците ми, Ви сте рекли да када је 

трајао ток суђења, присећао сам се неких ствари.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Је л' можете да нам објасните како то, који ток 

суђења? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ток суђења у Сарајеву.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Који ток суђења? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па... 
 
Председник већа:  Каже ток суђења у Сарајеву, у Сарајеву.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Када сте као окривљени... 
 
Председник већа:  Мало гласније само да би Вас чули. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Или сте као сведок? Заиста га нисам чуо. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Као окривљени.  
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Председник већа:  Мало гласније.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Као окривљени? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Као окривљени. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Дакле, Ви сте се присећали ствари? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Да. Да ли сте Ви као окривљени имали увид у 

списе предмета? Јуче сте изјавили то.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па питао је јуче... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Питам га сад. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па не можете пет пута... Какво је то 

додатно питање ако је то питао јуче. 
 
Председник већа: Молим Вас, тужиоче. Тужиоче, сачекајте.  
 
ОДБИЈА СЕ то питање. Само додатна питања.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Јуче сте рекли да сте имали увид у списе предмета. 

Да ли то значи, тек кад сте извршили увид у списе предмета да се Ви присећате 
одређених ствари? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Океј и то је одговор. Реците ми, везано за ове 

претње, кажете да су Вам претили Бобан Инђић, нисам запамтио Полуга, чини ми се да 
сте рекли. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Обрад. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да. Реците ми, када је то било временски? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  17... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  2017. Добро, хвала Вам. Реците ми, да ли сте то 

пријавили Полицијској управи Вишеград, тад сте рекли да сте били у... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, нисам, рекао сам тужиоцу и тужилац је о томе... 
 
Председник већа:  Ком тужиоцу, у Босни и Херцеговини? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, да. 
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Адвокат Жељко Санковић:  Јесте му рекли или поднели пријаву против тих 
лица? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја сам му рекао..., пријавио сам да имам претње. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли је Вас звао било ко у својству оштећеног или 

обавестио да се води неки кривични поступак поводом тога? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не разумем питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Ако поднесете пријаву некоме, значи, Ви сте 

оштећени у поступку, је л' тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Да ли је Вас звао неко да Ви дате неку изјаву у 

својству оштећеног, или Вас обавестио да се води неки кривични поступак поводом 
тога? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Он је рекао једино да ће обавестити Јединицу за 

заштиту да поведе рачуна о мени.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Он је рекао? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли сте Ви то тражили, или је он рекао? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Он је рекао.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Значи, нисте Ви тражили? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па, чим сам пријавио... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Пустите га да заврши. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Чим сам пријавио, значи да сам сам... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли..., ја Вас судија молим, по стоти пут, заиста 

стварно... 
 
Председник већа:  Добро, сачекајте, говори сведок. Сачекајте сведок да заврши. 

Ви крећете, нећете да чујете одговор, а питате.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Одговорио је.  
 
Председник већа:  Није, ево управо прича. Реците. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Чим сам пријавио, очекивао сам да се реагује.  
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Адвокат Жељко Санковић:  Добро. И то је одговор, кад пријавите имате 

кривичну пријаву. Реците ми, да ли постоји у Вишеграду нека борачка организација? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Постоји.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли сте Ви тражили помоћ од те борачке 

организације? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Када је то било? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Кад сам био у болници? 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Када је то временски било? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  2017., 2018.? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '17., '18. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли Бобан Инђић ради у тој организации? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да ли сте га виђали у тој организацији? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Виђао јесам. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Значи, Ви тражите помоћ од организације у којој 

ради човек који Вам прети? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја колико сам..., од кога сам тражио, тражио сам од 

председника те организације.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Реците ми да ли сте добили ту помоћ? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Због чега је била та помоћ? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Због посета моје супруге мени у болници.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Реците ми, јесте ли Ви добили од Пашића 

ту заштиту? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја тек под потписивању споразума о кривици виђам 

људе који су задужени за моју безбедност.  
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Адвокат Жељко Санковић:  Кад то по потписивању споразума, одмах по 
потписивању? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Одмах, одмах.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Је л' могу да Вас упознам да сте споразум 

потписали у 2016. а Ви сте пријавили претње у 2017.?  Шта кажете на то? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не знам, можда сам побркао, можда у  '16. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Значи, и сад сте побркали, добро. Реците ми сад 

овако, рекли сте да издржавате казну.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Гдје издржавате казну? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не може то питање. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Може, питање. Судија, он је... 
 
Председник већа:  Јуче смо рекли да издржава казну затвора. Даље ништа по 

том питању нећемо.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро, нема везе, нема везе, ОК. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  То је већ штета направљена. 
 
Председник већа:  И то је наложено, односно, извршила сам увид и видела сам. 

Не постоји решење, постоји акт Врховног Касациона суда, где се њему обезбеђује 
заштита преко Јединице за специјалну заштиту. 

 
Адвокат Жељко Санковић:  Али зашто одбрана то није упозната.  
 
Председник већа:  То је строго поверљиво, строго поверљиво.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Реците ми овако. Уколико издржавате казну, због 

чега нисте у затворској одећи? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Зато што нема затворска одећа. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Не постоји затворска одећа.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не постоји. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То није питање за њега. То није питање за 

њега... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Судија.... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Морате питати... 
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Председник већа: Тужиоче, молим Вас, немојте, пустите одбрану да пита и 

сведока да одговори, опомињем Вас.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Само овако, судија...  
 
Председник већа:  Опомињем Вас.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Чекајте... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Само да кажем. Свако питање које би 

одало идентитет, где се он тренутно налази... 
 
Адвокат Жељко Санковић: Судија мени је овде јасно... 
 
Председник већа:  Добро, ово само пита... Не, седите, седите! 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Судија, дозволите... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Станите... 
 
Председник већа:  Седите.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Судија дозволите... 
 
Председник већа:  Не. Седите! 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Само ово малопре само ову грешку, рекли 

сте то је Врховни Касациони суд... Не, то је комисија... 
 
Председник већа:  Па комисија Врховног Касационог суда.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, то је комисија коју сачињавају 

председник Касационог суда, тужилац и не знам ко је трећи... 
 
Председник већа:  То је то. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Судија, мени је овде јасно као браниоцу... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Значи  и донета... та комисија за заштиту 

сведока је донела ту одлуку. 
 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Жељко Санковић:   Мени је овде јасно да имамо споразум 2016., да се 

није јавио на издржавање. По Закону Босне и Хереговине годину дана само може да се 
одлаже извршење казне. 2018. у Србији добија заштиту, није тражио.  

 
Председник већа:  Добро, то је Ваш коментар.  
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Адвокат Жељко Санковић:  Јасно ми је и овдје свима нама учесницима је јасно 
шта ради тужилац и шта ради овдје... 

 
Председник већа:  Добро, то је Ваш коментар. Постављајте допунска питања.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Значи, држе овог сведока док не да изјаву, кад да 

изјаву шутнуће га као и остале, наравно.  
 
Председник већа:  Добро. Јесте ли завршили са питањима? 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Нисам завршио са питањима. 
 
Председник већа:  Изволите. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Реците, ја сам Вас питао због чега не носите 

затворску одећу. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Зато што... 
 
Председник већа:  ОДБИЈА СЕ то питање. Хајдемо даље. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Одбија се, ОК. Па зато што није на издржавању, 

јасно је. Реците ми овако, ко је возио камион? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Драган Шекарић. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Том приликом тог кривичног дана? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Драган Шекарић, Пиве... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Ако Вам ја предочим изјаву... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не можете... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Митрашина Глишића... 
 
Председник већа:  Не можете, нисмо га саслушали, кад га будемо саслушали... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Који је дао изјаву у својству сведока пред 

Тужилаштвом за ратне злочине. 
 
Председник већа:  Знам, али нисмо га нисмо саслушали. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Али и та изјава је... 
 
Председник већа:  Хајдемо, добро, да чујемо, хајде, хајде. Нисмо га саслушали. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Каже тај Глишић, коме су Вама рекли накнадно да 

га се сјетите, да је камион возио Момир Моша Николић. Је л' прича он истину или Ви? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Ја сам рекао, мени колико се урезало у сјећање, вози 
Шекарић Драган Пиве. 

 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. А реците ми овако, да ли сте Ви тог дана 

27.02.'93. пили неки алкохол? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Ако Вам предочим изјаву Ранисављевића који 

каже, који је дао овдје на главном претресу, који каже да сте пили алкохол и у Београду 
и у путу до Вишеграда, шта Ви кажете на то? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Кажем да то не одговара истини.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Реците ми сад, само да се вратим на ово, 

значи, колико се Вама сјећање послужило, возио је Шекарић Драган. А ко говори 
истину, да ли Ви да ли Митрашин Глишић? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ја..., мени се урезало у сјећање да он вози, али... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Значи, Ви нисте сигурни да он вози? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сигуран сам. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Да он вози? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Значи, Митрашин Глишић Ваш? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  То не знамо, судија. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам. 
 
Председник већа:  Молим Вас, седите. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Па судија, само... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам да ли је он возио... 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Судија, само секунд. 
 
Председник већа:  Добро, сведок има своја сећање, овај говори другачије, у 

реду. Хајдемо, даље.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Опет по стоти пут. Када сведок каже да 

Ранисављевић лаже, тужилац ћути. Кад сведок каже да га ја питам да ли Митрашин 
Глишић лаже, тужилац одмах скаче. Није ми јасно искрено, на начин на који се води 
овај поступак и зашто тужилац скаче на свако наше питање, који хоћемо да видимо и да 
ухватимо у лаж са другим сведоцима, односно само са једним још сведоком 
Тужилаштва. Али нема везе.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Судија, дозволите, зато што, зато што 

Митрашин Глишић није био у...  
 
Председник већа:  Молим Вас, тужиоче. Добро, човек цитира његов исказ из 

истраге Митрашина... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али он каже да он лаже, али откуд зна 

Митрашин ко је возио камион... 
 
Председник већа:  Добро, да чујемо. Не, он каже за овога. Хајде да чујемо даље. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Реците ми овако, Ви сте причали. Кад сте тачно 

Ви упознали Гојка Лукића? 
 
Председник већа:  Пита Вас бранилац кад сте тачно упознали Гојка Лукића? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '93. у првом месецу.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Гдје сте га упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У Вишеграду.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Гдје у Вишеграду? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па на... 
 
Председник већа:  Санковићу, ово нису допунска питања. То смо јуче питали, 

нећемо се понављати. Значи, ово су сада додатна питања. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На улици, он је Милана Лукића брат и... 
 
Председник већа:  Нећемо поново да враћамо сада. Дајте додатна, ако имате 

нешто што нисте питали.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Рекли сте да имате око..., ја могу да се присетим 

судија, видите ово је суђење, живо суђење, не могу ја... 
 
Председник већа:  Молим Вас, оно што смо питали нећем, него само додатна.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Научићу, млад сам, има времена... Реците ми... 

Рекао сам научићу, има времена, млад сам адвокат, је л' то нешто страшно, тужиоче? 
 
Председник већа:  И то је тачно, у односу на мене сте млад адвокат.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Хвала.  
 
Председник већа:  Изволите, даље. 
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Адвокат Жељко Санковић:  Реците ми, везано, рекли сте јуче, да сте имали око 
100 акција. Можете ли да се присјетите неких од акција и колико су трајале? 

 
Председник већа:  ОДБИЈА СЕ то питање.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Због чега, судија? 
 
Председник већа:  Зато што је сувишно.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Тражим да веће одлучи о томе.  
 
Председник већа:  Одлучено. Одбија се, одбија се. Ево и веће каже. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Јесте ли учествовали у акцији Рудо? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесам.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Колико је трајала? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Два дана, ја мислим.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Два дана. Је л' постоји још нека акција која је 

трајала два или три дана? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Постоји.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Од прилике колико? У том периоду јануар до 17. 

фебруара '93.? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не постоји. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  27. фебруара, извињавам се. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, не, постоји таква акција. Буде по вече, ујутру, око 

подне, али не траје цјели дан. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Колико је било таквих акција, у том периоду? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ако изузмено Јовањдан, било је три - четири, тако. 
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Реците ми, гдје све виђате Гојка Лукића? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па у граду.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Само по граду? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  И нигдје више? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па и у кући за Славу.  
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Адвокат Жељко Санковић:  За Славу сте га видјели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Био је код... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Вероватно је био, то не могу да тврдим.  
 
Адвокат Жељко Санковић:  Добро. Само да видим, само секунд... То је то, 

хвала.  
 
Председник већа:  Захваљујем се, Санковићу. Имамо још додатних питања? 

Сава Стојановић, изволите.  
 
Адвокат Сава Стојановић: Сава Стојановић, бранилац Љубише Васиљевића. 

На питање колеге Перовића, господине Јовичићу, изјавили сте да сте у том периоду 
мање од два месеца, упознали око 100.000 људи, колико сам ја разумео. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Није 100.000... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  А за тих, за тих педесет и нешто дана, колико људи 

сте упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нисам..., па сам Вишеград није бројио 5.000 

становника. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Добро. За тих мање од два месеца, колико сте људи 

упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На стотине. 
 
Адвокат Сава Стојановић: На стотине. Да ли сваком од тих знате име и 

презиме? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па приличан број. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  За колико знате име и презиме? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Шта ја знам, морао бих набрајати имена да бих знао.  
 
Адвокат Сава Стојановић: И колико дуго Вам траје то сећање упознатих 

људи? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Шта ја знам. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Када сте први пут испитивани на околност догађаја 

из '93. године? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У Сарајеву.  
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Адвокат Сава Стојановић:  Када, које године? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '16.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  2016.? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  Има неки записник од 2014. Нека буде и 2014. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нека буде и 2014. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  То је 21 година од догађаја. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Адвокат Сава Стојановић: Како је могуће онда да се сећате имена и презимена 

свих ових људи који су... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па зато што сам живео ја у Вишеграду.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  Молим.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Зато што сам ја живео у Вишеграду. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Ви сте живели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У Вишеграду. 
 
Председник већа:  Липовац, опомињете се! 
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли Вам је неко пре првог разговора саопштио 

како се зову та лица која су осумњичена, или сте Ви по сећању говорили тај, тај и тај, 
име и презиме? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја по сећању сам говорио. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Нико Вам није рекао која су то лица? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па ујутру сам..., ту ваљда акцију хапшења и ништа 

више. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Које године? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  Да ли можете да нам детаљно кажете колико пута 

сте видели Љубишу Васиљевића, како је он изгледао и да ли је било нешто необично на 
њему? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам обраћао пажњу.  
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Адвокат Сава Стојановић:  Како изгледа? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Изгледао је нормално. Само мало дужу косу и носио је 

наочаре. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  За сунце, или наочаре? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сунчане, за сунце.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  Усред зиме? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Зими сте га упознали? 
 
Председник већа:  Не чујем, гласније. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па не знам зашта их је носио, али носио их је. 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Колико пута сте га видела за тих 50 дана, 41? 
 
Председник већа:  Дајте, молим Вас додатна питања. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Па то је додатно питање, па то ме је колега Перовић 

иницирао.  
 
Председник већа:  Па како, па како? Није додатно питање у вези са догађајем. 

Дајте додатна питања. То сте већ питали све. 
 
Адвокат Сава Стојановић: Ја га молим да ми објасни колико пута је видео 

Душка Васиљевића. Имамо медицинску документацију да је човек био са штакама у то 
време.  

 
Председник већа:  Па је л' се изјашњавао јуче. Добро, али он каже да не зна. 

Знате да је јуче рекао да не зна да је био рањен. Сад Ви што имате, слажем се да имамо. 
Али он не зна то. Хајдемо даље.  

 
Адвокат Сава Стојановић:  Да ли можете да објасните нама овде, како сте Ви 

дошли у суд? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Са аутом из затвора.  
 
Адвокат Сава Стојановић: Да ли сте имали било какав контакт, осим са 

затворским стражарима и са другим лицима? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Са госпођицом, госпођом која преноси „дођите у 

судницу“ и са никим више.  
 
Председник већа:  То је особа за заштиту сведока, служба за заштиту сведока, 

пружање помоћи сведоцима.  
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Адвокат Сава Стојановић:  Да ли је имао било какав контакт са неким из 

Тужилаштва? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам имао.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  А од јуче до данас? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па био сам са људима, могу да потврде да нисам са 

никим имао... 
 
Адвокат Сава Стојановић:  Јесте ли ноћас враћани у затворску јединицу? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам..., у затвору сам био, спавао.  
 
Адвокат Сава Стојановић:  У Падинској Скели.  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Немојте сад то... 
 
Председник већа: Добро, завршили смо. Има ли још додатних питања? 

Перовић, изволите, па ћете онда Ви, Нинићу. Стићи ћете, изволите.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Адвокат Небојша Перовић. Добар дан, господине 

Јовичићу. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Добар дан.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Да ли Вам је познато презиме Халилагић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ја мислим да је то била адвокатица... 
 
Председник већа: Молим Вас, да само нешто се разјаснимо. Перовићу, то 

презиме јуче није спомињано нигде. Значи, шта значи додатна питања? Оно што смо 
јмуче питали, па евентуално у вези са тим. Нећемо се сада враћати поново да 
проводимо сведока од камиона, преко школе, преко... Молим вас, дајте, немојте да 
исцрпљујемо сведока беспотребно. Немам ништа против, дозвољавам питања. Видите и 
сами да сам максимално коректна. И одбрани дозвољавам питања до бесвести, али 
немојте да претерујемо... 

 
Адвокат Небојша Перовић: Председнице, ово питање... 
 
Председник већа:  Значи, молим Вас, само додатна питања, ето.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Ово питање је везано са испитивањем од јуче.  
 
Председник већа:  Па није спомињао тог Халиловића уопште. Јуче, како сте 

рекли. 
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Адвокат Небојша Перовић: Само час, ако није то презиме, јесте оно зашта је 
везано за то презиме.  

 
Председник већа:  Немојте претеривати. Дајте само додатна.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Не, не претерујем, нити злоупотребљавам своје 

право. 
 
Председник већа:  Хајде да чујемо. Добро, без дискусије, хајдемо даље. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Поставио сам питање, сведок је рекао можда је... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Можда је то адвокатица по службеној дужности.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Па јесте ли сигурни? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па нисам сигуран. Ја стварно..., та балијска имена не 

памтим и не знам. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Добро.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Судија, ја се извињавам, али стварно морам да 

интервенишем на ово. Не знам који пут, сведок употребљава овај термин балијска 
имена, балијска имена, балије... 

 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Мене као некога ко је Србин, ово што он прича, вређа и 

молим Вас да га упозорите, без обзира шта он у својој глави мислио, да те термине не 
употребљава. То је срамота за нас овде који седимо, да слушамо како се он обраћа 
суду! 

 
Председник већа:  Молим Вас, пазите како се изражавате. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Је л' могу? 
 
Председник већа:  Тужиоче, молим Вас, немојте сад ништа. Немојте, добро, 

човек је таквог образовања и тако говори, али мора да води рачуна пред... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не, ја се слажем, управо то сам хтео да 

кажем.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја се потпуно слажем да то није било 

примерено...  
 
Председник већа:  На ниво образовања, на све, молим вас... 
 

ПO 12
07



 72

Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али исто тако, није му примерено јуче 
сведок и сада поставља питања је сличне ствари употребљавао, мене је и јуче било 
срамота због начина на који се поставља питање. 

 
Председник већа:  Добро. Седите. Молим Вас, водите рачуна, за сведока, 

водите рачуна како се изражавате. Изволите, Перовићу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Председнице само да разјаснимо, мислим сада је, 

нећу да личимо на скупштину, али ако је тужиоца срамота што ја претпостављам што 
сам рекао да ослободилачке ратове који су водили Срби, ако се он стиди тога, молим 
вас стидите се за себе, немојте ви да се стидите због мене. Е. 

 
Председник већа:  Добро, Перовићу наставите са питањима. 
 
Адвокат Небојша Перовић: Значи ово је понашање које превазилази све 

оквире. 
 

Председник већа:   Наставите с питањима. 
 

Адвокат Небојша Перовић:  То што је тужилац тенденциозан противу Срба то 
је друга ствар. 

 
Председник већа: Молим вас то је ваш закључак, немојте тако да се изражавате. 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Па како... 

 
Председник већа:   Наставите са питањима. 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Па немојте молим вас, па ви у складу са кодексом 

тужилачким да се овако обраћа одбрани. 
 

Председник већа:   Наставите са питањима. 
 

Адвокат Небојша Перовић:  Да је тужиоца срамота због мене. 
 

Председник већа:  Наставите с питањима. 
 

Адвокат Небојша Перовић: Ово већ прелази на лично, сад не могу даље да 
постављам питања. Ово је већ крајње претерано. 

 
Председник већа:  Хоћете да седнете да настави? 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Хоћу. 

 
Председник већа:   Ајте онда бранилац Нинић, добро, ево да настави Нинић, а 

ви се смислите још ако имате? 
 

Адвокат Горан Нинић:  Ево ја ћу само допунска питања која нисмо разјаснили. 
 

Председник већа:  Ајде, ајде, добро. 
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Адвокат Горан Нинић:  Ви сте рекли да се камион на путу ка Штрпцима 
заглавио јел тако? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  На који начин је камион одглављен или? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Гурањем. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Гурањем? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли је коришћен неки трактор, дал и је уопште? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, не. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли сте сигурни да је то се десило на путу за 

Штрпце? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На путу за Штрпце. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Има ли потребе да предочавам да имамо сведочење... 
 
Председник већа:   Другачије. 
 
Адвокат Горан Нинић:  И имамо сведочење другачије. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ништа није другачије, ништа није 

другачије. 
 
Председник већа:   Седите тужиоче. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ништа није другачије. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Имамо сведочење човека који живи поред школе у 

Прелову, да је камионом одглављивао, трактором одглављивао камион, грешка. Да ли 
је то могуће по вама, јер ви кажете да се то десило? 

 
Сведок Мићо Јовичић: Ја сам у, камион је маневрисао, е сад јел био 

заглављен... 
 

Председник већа:   Он је рекао маневрисао, он сад није рекао... 
 

Адвокат Горан Нинић:  Да ли сте чули трактор, па није то...? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисма, нисам чуо. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли сте чули да извлачио га је, заглавио? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам чуо. 
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Адвокат Горан Нинић:  Маневрисати и заглавити и вадити га трактором није 

исто? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам га чуо. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Имате право да кажете шта год хоћете, само ми реците 

шта ви кажете о томе? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па кажем да нисам обратио пажњу шта се дешава. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи ви остајете код изјаве да је камион заглавио на 

путу ка Штрпцима? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На путу ка Штрпцима. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро, реците ми, јуче сте изјавили... 
 
Сведок Мићо Јовичић:  А на ово код школе... 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не само да разјаснимо, ово је додатно испитивање, суд 

је ту сасвим у праву, ја нећу ширити, ово смо јуче причали, само да расчистимо то. Јуче 
сте рекли да сте се приликом, једном од тих приликом одлазака у Србију да сте ишли 
да доведете, да су вам рекли да идете да доведете добровољце. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Ко вам је то рекао? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Лука Драгићевић. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Лука Драгићевић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Па како вам је то Лука Драгићевић рекао, писмено или 

усмено? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Усмено. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Где вам је рекао ако имамо у виду вашу изјаву да сте 

Луку Драгићевића видели само приликом доласка, односно кад сте били уписани у 
војни одсек, да сте онда дошли и да сте само једном, имамо ваша сведочења, више 
ваших сведочења, да сте Луку Драгићевића видели само једном. Кад вам и где вам је то 
Лука Драгићевић рекао да ви идете по добровољце? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Рекао је Неши, за мене је то довољно. 
 
Председник већа:   Добро, то је његов одговор. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро, не, не, не, нећу. 
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Председник већа:   То је његов одговор, ајмо даље. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Не, не, нећу ништа у том делу. 
 
Председник већа:   Добро. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Реците ми овако, кад добровољци пођу из Србије, и 

онда их набрајате ко је све био и кажете да је међу њима био и Петровић Душан? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Јел` тако? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић: Где се налази Петровић Душан, да ли можда знате 27. 

фебруара 1993.? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Ја мислим да је он или у Србији или на брду Сијемећу. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Значи не знате да ли је на Сијемећу? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не. 
 
Адвокат Горан Нинић: Да вас не подсећам изјаснили сте се да је био на 

Сијемећу, али добро. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На Сијемећу, ја мислим да је на Сијемећу. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Добро. Е сад ви мени реците колико је то, да би ми 

стекли увид, колико је то Сијемеће далеко од Околишта? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Једно два сата вожње. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Два сата, значи прилично? Добро. А реците ми да ли 

сте упознати, у каквим сте односима са Душком Петровићем? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Никаквим, видио сам га кад је отишо из чете. 

 
Адвокат Горан Нинић:  Да ли сте упознати са његовим описом овог догађаја у 

Штрпцу односно у Вишеграду? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Из медија, из медија. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Из медија? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Шта он каже? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Каже. 
 
Адвокат Горан Нинић:  То што сте се упознали, питам човека с чим се упознао. 

Ја не разумем судија, да ли је могуће да не може ни једно питање... 
 
Председник већа:  Чекајте молим вас, сечекајте да одговори и да постави 

питање бранилац. Да чујем. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Питам то чиме сте се упознали у медијима, шта је то 

што сте се упознали? Шта је реко Душан Петровић, можда новинари нису добро 
пренели. 

 
Сведок Мићо Јовичић: Изјавио да сам убио седморицу људи на брани 

Вишеград. 
 

Адвокат Горан Нинић:  Изјавио да сте ви убили седморицу људи? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Одакле њему то? Одакле њему тај...? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не знам, то морате питати њега. 
 
Адвокат Горан Нинић:  А јесте ли можда контактирали њега? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам. 
 
Адвокат Горан Нинић:  Нисте. Добро. Ја немам више питања. 
 
Председник већа:   Захваљујем се Нинићу. Ево овако, само Перовић се сетио да 

настави па ако буде још добићете. Да чујем Перовићу. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Да ли вам је познато презиме Сејдић? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Сејдић, то је био командант специјалне бригаде 

Горажде. 
 

Адвокат Небојша Перовић:  А да ли вам је још у вези нечега познато презиме 
Сејдић? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Хвала, немам више питања. 
 
Председник већа:   Јесте или није? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Није, није. 
 
Председник већа:   Добро, добро, нисам чула.  Добро, захваљујем се Перовићу. 

Сачекајте. Да чујем.  
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Адвокат Жељко Санковић: Јуче сте изјавили приликом препознавања једног 
од овде окривљених да сте гледали неке слике, па сте гледали слике разних људу у 
униформи. Реците ми да ли се на тим сликама у униформи, да ли је била и слика Гојка 
Лукића? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Није. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Хвала. 

 
Председник већа: Овако, са додатним питањима смо  завршили јел тако? 

Реците шта је Дозет, изволите. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Ја имам предлог, с обзиром да у спису предмета постоји 

у..., само моменат да нађем, то је ознака мени на овом КТИ 2-14 Штрпци II ПД, дакле 
постоје фотографије осумњичених како је овде наведено. Молио бих да се предоче ове 
фотографије овде сведоку и да каже да ли су то то фотографије које су њему некад 
предочаване, па он на њима препознао било кога од овде окривљених. 

 
Председник већа: Добро. То ћемо одлучити о том предлогу касније. Добро, 

Дозет о том предлогу ћемо касније одлучити, имамо сад даље по плану рада, седите, у 
реду евидентиран је тај ваш предлог, па ће веће одлучити. Сачекајте молим вас. 

 
Веће доноси 

 
Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  

 
Врши се доказна радња суочења између оптужених Гојка Лукића, Љубише 

Васиљевића, Душка Васиљевића, Јована Липовца и Драгане Ђекић с једне стране, и 
сведока Јовичић Мића са друге стране. 

 
Само да објасним, молим вас полако. Да објасним. Једно по једно, значи прво ће 

Гојко Лукић стати овде за пулт, Гојко станите ту поред браниоца Перовића пошто је ту 
микрофон, укључићете микрофон. Дакле пазите, сви оптужени, ево гледаћете сад како 
Лукић се суочава, односно како то изгледа, па ћемо тако свако појединачно од вас са 
сведоком. 

 
Чули сте јуче и данас шта је причао сведок Јовичић Мића, значи на околности 

разлике у исказима, он каже да сте ви били, учествовали у овом догађају, ви знате своју 
одбрану шта сте износили, дакле, погледаћете један другог у очи, представити се на тај 
микрофон ко говори и рећи њему, обраћајући се њему, гледајући га у очи, шта имате да 
кажете у вези са самим догађајем Штрпци, да ли сте учествовали у школи и на станици, 
у овоме после тамо Мушићима. Значи погледајте Јовичића,  реците, а онда ће Јовичић 
вама да одговори. Изволте. 

 
Оптужени Гојко Лукић: Добар дан Мићо Јовичићу. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Добар дан. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Ја сам Гојко Лукић. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Знам. 
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Оптужени Гојко Лукић:  20 година сам радио у „Службеном листу“ Београд. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Милана сам довео овде и радио је овдена и  био овде, 

ишао сам први у Швајцарску, од фирме узимао слободно то може све да се провери, у 
Немачкој у Швајцарској је био, и дошо је тамо, све си чуо о њему и сви сте овде свашта 
причали и суд је ту, захваљујем свима, свако има право да прича шта хоће. Али толико 
да неко прегони у тим твојим причама, кунем се пред судом, пред дјецом, пред овим 
људима коме изгинули, да ми је дошло, као што су ми брата убили у кући, а сад, 
касније ћу о томе, да '93.године, каже долазио на славу, да уопште нисам био, све 
потврде, папире у фирми. Дјеце  ми моје. 

 
Председник већа:  Само полако, где нисте били у? 
 
Оптужени Гојко Лукић: У Босни. 
 
Председник већа:  Добро, добро. 
 
Оптужени Гојко Лукић: Уопште, уопште у Вишеград. А показаћу слике '96. 

године, имам код адвоката шта ми је полиција у Вишеграду... 
 

Председник већа:  Њему се обраћајте, не мени, њему. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Шта ми је полиција у Вишеграду радила, ако је слика 

код адвоката она, извади је, покажи свима молим те, слободно, ђе сам убијен, шта, 
донијећеш је, покажи је слободно. Друго велика је туга и жалост, дал` је мој био брат, ја 
не знам, али види ти причаш ово, причало је ту пуно људи, шта га је толико тјерало, али 
фала богу било нас, не фала богу, жао ми је, али 20, новине су брујале дан и ноћ Милан, 
Милан, Милан, Милан, и шта је на крај било, и брата су ми убили у кући, Срби га 
убили, нису Муслимани. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Срби га убили. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Никад ме ни један Муслиман није поменуо у Босни, 

лично, сви су навраћали, заједно смо се дружили, заједно расли, знаш где је Рујишта, 25 
километара од Вишеграда, сви су Муслимани, има 10 муслиманских села, поред куће, 
овако ишли па им је мајка носила козијег млека, као пао Вишеград, кад је била војска из 
Србије, нормално кад је блокиран, ђе је био блокиран код Добруна јел тако, ђе је 
Кустурица сад. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 

 
Оптужени Гојко Лукић:  Јеси чуо Вишеград блокиран, онај виче брани се 

џихад, глупости, јел` тако, један је народ био, а шта је било, одакле је ко био, шта је се 
радило. 

 
Председник већа: Добро Гојко.  

 
Оптужени Гојко Лукић:  Нисам у томе учествово, кунем се...  
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Председник већа:  Гојко, Гојко само мало, у реду је то све што причате, него 

само се обратите њему конкретно на овај догађај.. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Кунем се Мића срамота је твоја ко ти је реко да сам 

имо косу, никад се нисам маскиро, увијек спортом сам се бавио, мореш провјерити, али 
никад нисам да се... косу сам волио носити, живио сам у рату никад нисам у томе.... 

 
Председник већа:  Е добро. Гојко! 
 
Оптужени Гојко Лукић: Али како си ти мого рећ да си мене у Прелову никад 

ни у школу нисам ишо. 
 
Председник већа:   Гојко, Гојко, добро. Гојко у реду је. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Никад нисам тамо био. 
 
Председник већа:  Тврдите да нисте били. Шта кажете Јовичићу ви на ово што 

Гојко каже? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Кажем да сам га видио у Прелову у школи. 

 
Председник већа:  Ту. Њему, гледајте у очи па кажите. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Срамота те брате, никад у Прелову у школи нисам 

био, стварно нисам био. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисам ни ја до један пут. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  А виђели ме после још куде, виђели ме куде, баш тај 

дан ме не виђе. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Видео сам те по  Вишеграду цијели дан... 

 
Оптужени Гојко Лукић:  Које године си ме виђао у Вишеграду?  
 
Сведок Мићо Јовичић:  Цијели рат. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Мене си видео цијели рат? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Цијели рат сам те виђао. 
 
Оптужени Гојко Лукић:  Кад је Милан дошо из затвора у Вишеград? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Шта ја знам које године. 
 
Председник већа:  Добро, то сад није ни битно. Добро. 
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Оптужени Гојко Лукић:  Дошао сам '94. априлу, мају у Вишеград. Добио је 
брат кафић, добио је стан у Вишеград, тад сам у Вишеград отишо, '94. године 
господине, имао сам стоку, на селу живио. 

 
Председник већа:  Добро, Лукићу.  

 
Констатује се да оптужени Гојко Лукић остаје при својој одбрани, а сведок 

Јовичић Мићо остаје при свом исказу. 
 
Хвала Гојко седите. Не може сад питања. 
 
Адвокат Жељко Санковић: Нема питања, нема питања. 
 
Председник већа:   Па шта? 
 
Адвокат Жељко Санковић: Само да констатујете да је Мића Јовичић склањао 

поглед. 
 
Председник већа:   Немојте, тоје ваше одатле, ја одавде не видим. 
 
Адвокат Жељко Санковић: А како тужилац... 
 
Председник већа:  Молим вас седите Санковићу. Тишина, тишина. Нека изађе 

оптужени Љубиша Васиљевић. Љубиша Васиљевић. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Добар дан. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Добар дан. 
 
Председник већа:   Васиљевићу, овако, чули сте значи врши се суочење између 

вас, у вези са овим критичним догађајем, као оптуженог и сведока Јовичић Миће. 
Гледате директно у њега, па му реците јел истина оно што је он причао, да ли сте били 
у вези ових критичних догађаја или нисте. 

 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Све што си причао Мићо Јовичићу, све си 

лажи говорио, први те пут сад видим, никад те у животу нисам видио. Чуо сам за тебе 
из оптужнице, значи објасни ми где си ме видио, где смо се састали, где смо се 
руковали, где смо ишли у акцију, не можеш ти да идеш у акцију ако  неког не знаш. 
Изволи, ајде, где си ме видио, какав сам био, шта? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Био си у Вишеграду и спорног дана и на Штрпцима и у 

Прелову и у Мушићима. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Па што лажеш, знаш да сам тешко рањен, тај 

датум који ти, кад си ме видео у Вишеграду? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '91. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: '91. Лажеш џукело, ја сам отишо '92., у 

Вишеград на ратишту, у мају месецу. 
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Председник већа:   Немојте да вређате молим вас, немојте. 
 
Сведок Мићо Јовичић: '91., '93. 
 
Председник већа:  Молим Вас немојте да вређате, можете само да кажете не 

говориш истину. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '93. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Кад си ме видио? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '93., у првом месецу, крајем првог месеца. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  У првом месецу '93., крајем првог месеца '93? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Тад сам био са фикасторима у нози и штакама, 

све има овамо лекарска документација. Ајмо даље, причај. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Ништа, шта има да причам. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић: Лажеш, па што лажеш бре, како те није 

срамота, колико имаш година бре. 
 

Председник већа:   Добро.  
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Лажеш бре. 
 
Председник већа:   Добро Васиљевићу. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Не гледај доле, гледај ме у очи, лажеш. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па гледам те у очи. 
 
Председник већа:   Добро Васиљевићу, Васиљевићу. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Лажеш. 
 
Председник већа:  Васиљевићу! 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  У очи гледаш ме. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Па гледам те. 
 
Председник већа:   Васиљевићу добро. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Лажеш. Срам те било. 
 
Председник већа:  Добро. 
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Констатује се да оптужени Љубиша Васиљевић остаје при својој одбрани... 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Колико имаш година, лажеш, срам те било. 

 
Председник већа:   А сведок Јовичић Мића при свом исказу. 
 
У реду је Васиљевићу хвала, можете сести. 
 
Оптужени Љубиша Васиљевић:  Молим. 
 
Председник већа:  Душко Васиљевић. 
 
Врши се суочење између оптуженог Душка Васиљевића и сведока Јовичић 

Миће, па се гледајући у очи, Душко Васиљевић каже: 
 
Оптужени Душко Васиљевић: Господине Јовичићу, јуче сам те први пут овде 

видио, први пут запамти и никад те више нисам видио и данас, овде што си био. Значи 
ово што сте причали у вези нас, мене и мог брата,  значи никакве везе немам са овим 
случајем. Никад нас ниси мого видети ни на слави, нит тих дана од како си говорио до 
16., па до 27. фебруара док се ово десило, никад нас ниси мого да видиш. Радио сам у те 
дане, жена ми трудна била четири месеца, дете имао од пет месеци, које нисам мого да 
напустим ни Обреновац ни било шта друго. Све што си реко све си лагао. И друго срам 
те било, имаш породицу своју, имаш децу, како те није срамота да лажеш, за рад свог 
дупета да би сачувао да би гурнуо нас да одговарамо за нешто што никакве везе немамо 
са тим. 

 
Председник већа:  Добро. 
 
Оптужени Душко Васиљевић:  Никакве везе. 
 
Председник већа:  Добро Васиљевићу, добро. Шта кажете Мићо у вези са овим? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Остајем при своме исказу. 
 
Председник већа:   Гледа га, ево гледа га. 
 
Оптужени Душко Васиљевић:  Немојте окрећати главу. 
 
Председник већа:  Члан већа потврђује и ја гледам. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Остајем при свом исказу. 
 
Председник већа:   Кад кажете остајете, шта то значи, јел значи да је био како 

сте рекли? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био је, био је. 
 
Председник већа:   У њега, њему, њему. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био је у Штрпцима. 
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Председник већа:   Био си, кажите њему. 
 
Оптужени Душко Васиљевић:  Господине гледајте ме у очи, био сам, где сам 

био, где си ме нашо, где си ме видио, где си ме упознао? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На улицу у Вишеграду. 
 
Оптужени Душко Васиљевић:  Кад? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  '91., '93. 
 
Оптужени Душко Васиљевић:  Кад '93., причај датум. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не знам датум. 
 
Оптужени Душко Васиљевић:  Месец? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па не знам датум. 
 
Оптужени Душко Васиљевић:  Не знаш датум? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Не знам датум. 
 
Председник већа:  Добро. 
 
Завршено суочење, Душко Васиљевић остаје при својој одбрани а сведок 

Јовичић Мића при свом... 
 
Оптужени Душко Васиљевић: Срам те било, срам те било шта радиш овим 

људима и нама овде... 
 
Председник већа:  Васиљевићу у реду је, Васиљевићу нисте ви ту да вичете 

срам те било, седите. Добро, па пустила сам га, слажем се пустила сам га. Добро. 
Оптужени Јован Липовац. Слажем се да има емоција, да сви се мало нервирају, али 
мало драму ипак смањите. Липовац чули сте ... 

 
Адвокат Небојша Перовић:  Председнице, јел дозвољавате нешто само да не 

заборавим молим вас ми дозволите. Евидентно је да приликом суочења овде присутни 
сведок Мићо Јовичић нема чак ни снаге да каже био си, спушта поглед, камере су 
снимиле сигурно, и каже остајем при свом исказу. 

 
Председник већа:  Добро, ево констатовано је. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Нејасно је, за мене збуњујуће, зашто ви додатно 

разјашњавате шта то значи. Значи ако сведок нема снаге, и свима нам је овде јасно, па и 
Миши, како га сведок зове из милошти, каже остајем при исказу, зашто даље хоћете да 
потврдите нешто што је евидентно да је нетачно, и да не може ни у очи да га гледа. 

 
Председник већа:  У реду је, констатована је ваша примедба. Јован Липовац 

оптужени. Липовац погледајте у очи сведока Јовичић Мићу, Мићо такође погледајте 
Јована Липовца. 

ПO 12
07



 84

 
Сведок Мићо Јовичић:  Гледам. 
 
Председник већа:   И Липовац представите се и кажите шта је тачно и шта није, 

односно.... 
 
Оптужени Јован Липовац: Ја сам Јован Липовац. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Оптужени Јован Липовац:  Где смо се ја и ти упознали? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У Вишеграду. 
 
Оптужени Јован Липовац:  Како, где, на ком мјесту? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На улици. 
 
Оптужени Јован Липовац:  На улици? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Оптужени Јован Липовац:  Како нас упозна све на улици, а не знаш јуче шта је 

се дешавало, како је то, шта си ти видео у мени и на мени па да ти ја тако упаднем у 
очи, да ти после 27 година овај знаш где си ме упознао и шта сам радио и ским сам 
био? Ајде објасни ми то молим те ко бога и онда нека буде шта буде, ајде објасни ми. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Рекао сам да сам вас упознао на улици са тим лицима 

које сам набројао. 
 
Оптужени Јован Липовац:  Па како сви бијадосмо на тој улици... 
 
Председник већа:   Њему се обраћајте. Мићо њему се обраћајте. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Нисте били сви истог дана на истом месту. 

 
Оптужени Јован Липовац:  А нисмо сви истог дана, али на истом мјесту смо 

били. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Па... 
 
Оптужени Јован Липовац:  Пет дана, пет дана узастопно сви смо били да нас 

Мићо види. То је једно. Друга ствар никада у животу ме нико није Јовом назвао, осим 
господин тужиоц и ти. Све си, то су ваши договори, мене никад у животу нико Јовом 
није назвао, него Јован. 

 
Председник већа:  Добро, добро. Јово у реду. Јовичићу, шта ви кажете на ово 

што он каже, њему се обраћајте. 
 
Оптужени Јован Липовац:  Разумеш. 
 

ПO 12
07



 85

Сведок Мићо Јовичић:  Ја остајем при своме исказу. 
 
Оптужени Јован Липовац:  И како те није срамота бре. Како те није срамота 

живота ти. Како те није срамота да толике људе уништаваш ради своје гузице. 
 
Председник већа: Чекајте! Јовичићу где сте га видели, где сте га видели ако сте 

га видели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  На улици. 
 
Оптужени Јован Липовац:  На улици, а то је улица... 
 
Председник већа:   Не, да ли сте га видели у школи? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био је у школи, био је на Штрпцима,  био је у школи. 
 
Председник већа:   Њему се обраћајте, „био си“. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Био у Штрпцима, био у школи, у Прелову, био је.... 
 
Оптужени Јован Липовац: Благо мени како сам био вредан, а ја треба да 

тражим од Републике Српске, ја треба да тражим награду где сам стиго све, ослободио 
сам Републику Српску. 

 
Председник већа:  Добро, добро Јоване. 
 
Завршено суочење између оптуженог Јована Липовца и сведока Јовичић Миће, 

па свако остаје при својим исказима. 
 
Оптужени Јован Липовац:  Хвала лепо. 
 
Председник већа:  Оптужена Драгана Ђекић. Не разумем вас шта кажете? Па не 

можете подсетник приликом суочења, то остаје. То оставите, ставите тамо, само је 
суочење, нема сад ту нека... 

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Судија, само пре него што кренете, ако могу само једну 

реченицу. 
 
Председник већа:   Реците. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Просто проширену. Дакле претпостављам да је и колега 

Виторовић могао да види да овај сведок приликом суочења са Јованом Липовцем 
евентуално имао је два кратка погледа која су се срела са погледом Јована Липовца, не 
знам да ли сте то колега приметили. Све остало је било ван. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јел треба да одговорим на то? 
 
Председник већа:  Не треба, то је примедба браниоца. У реду. 
 
Врши се суочење између оптужене Драгане Ђекић и сведока Јовичић Мића, а на 

околности разлике у њиховим исказима. 
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Драгана погледајте њега у очи, Мићо Ви у Драгану па да чујемо. Драгана 

представите се и реците. 
 
Оптужена Драгана Ђекић: Добар дан Сплићо. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Добар дан. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Или Книћо? Или Црни? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Црни. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Црни. Одакле сте Црни, јесте ли из Книна? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Из Шидских Бановаца. 

 
Оптужена Драгана Ђекић:  Из Винковаца или из Сплита? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Из Шидских Бановаца код Винковаца, касније сам се 

преселио у Сплит, па после тога у Книн. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Добро, добро. А да вас питам Сплићо, кад сте се 

вратили из Славоније где сте живели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Живио сам у Капетан Мишиној, не знам који број. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Могу да вам помогнем, али нећу. Код кога сте 

живели? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Код Ђуре Ранисављевића. 

 
Оптужена Драгана Ђекић:  Ко је живео са вама још Сплићо? 

 
Председник већа: Драгана, немојте сад питања, дајте суочење у вези са 

конкретним догађајем. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Ево иде... 
 
Председник већа:  Па немојте сад оно што је било пре сто година, него дајте у 

вези са Штрпцима, железничка станица, школа, Мушићи. Ајмо то да видимо. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Није била, није била на станици, била је само у школи. 
 
Председник већа:  Ниси, њој се обраћате. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Није била на станици у Штрпцима, била је само у 

школи и у Мушићима. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  У Мушићима. 
 
Председник већа:  Шта ви Драгана кажете на то? 
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Оптужена Драгана Ђекић:  У школи где сам била? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Била си при крају сале. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  При крају сале. А јесам ли имала на глави нешто? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Једино коњски реп си... 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Коњски реп? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Хвала лепо.  
 
Председник већа:   Јесте ли били, одговорите му на то што он каже да сте били 

у школи, ви сад одговорите. Да ви сад реците. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Да ли... 
 
Председник већа:  Не, не питања Драгана, Драгана не питања, ви њему кажете 

не није тачно или.... 
 

Оптужена Драгана Ђекић:  Није тачно да сам носила икад реп у животу, зато 
што морам сад јавно овако да покажем, имам физички недостатак и никад не носим 
реп, просто. 

 
Председник већа:   Добро реп, а да ли сте били у школи како он тврди? 
 
Оптужена Драгана Ђекић: Нисам била у школи, нисам носила реп из физичког 

недостатка који на жалост морам да покажем. Разумете. 
 
Председник већа:  Добро. Мићо, јесте ли видели Драгану још негде у односу на 

ова три догађаја? На три ова места? Је ли била у Мушићима? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  У Мушићима и у школи.  
 
Председник већа:  На станици. У њу гледајте не у мене. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Питала ме судиница. 
 
Председник већа:  Јесте, у њу гледајте. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Где сам била у Мушићима? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Била си ту негде у... 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Ту негде је широки одговор, где, где сам била? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Распоређени су војници да створе тампон зону да не би 

се ко прилазио и... 
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Оптужена Драгана Ђекић:  И ја сам била ту? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  А Гоцу, јел знаш Гоцу радио везисту? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Гоцу? 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Аха. 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Знам. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Знаш? А знаш Брацу Расковића? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Знам. 
 
Председник већа: Је ли то та Драгана која вас је питала да дођете као 

добровољац? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Јесте. 

 
Председник већа:   Јесте га питали ви, јесте ли га довели као добровољца? 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Ја сам разговарала са Нешом Ранисављевићем, а ви 

сте били присутни Сплићо, јел тако, јел тако, ја сам живела тад већ у Београду, јел 
тако? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Живела си у Београду, у Железнику. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Јел тако, јел говорим истину? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  А са Нешом си пре разговарала, Нешо је са мном и 

каже... 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Није истина, није истина, били сте заједно. Није 

истина живели сте код Неше, мало пре сте рекли, зато сам вас питала где сте живели. 
Живели сте код Неше у кући, са Нешом и његовим оцем и мајком. Заједно сте се 
кретали са Нешом свуда, где је Неша ту сте били и ви, то по самом вашем сведочењу, 
тако је било. 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да, то је истина. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  То је истина? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  То је истина. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Питала сам вас за Вишеград кад је Лукић дошао 

код мене да тражи људе, ја сам вас само питала да ли би сте ишли за Вишеград, а не 
наговарала, да ли је тако, да ли говорим истину? 
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Сведок Мићо Јовичић:  Обадвоје сте ме наговарали, ти и Нешо да кренем. 
 
Председник већа:   Добро, добро. 
 
Оптужена Драгана Ђекић: Да се вратимо само на нож, јел могу на нож да 

питам један...? 
 
Председник већа:   Ајде да чујем. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Да ли је ваш нож имао црне корице? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Црне корице није, него браон. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Браон? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да. 

 
Оптужена Драгана Ђекић:  Да ли је имао дршку као сребрно нешто, или тако 

нешто, „Рамбо“ нож велики је био? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Не, не. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Не. 
 
Председник већа:  Добро, то су сад питања, у реду је.  
 
Завршено суочење између оптужене Драгане Ђекић и сведока Јовичић Миће, па 

свако остаје при свом исказу. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Јел` може само још једно судија, извињавам се. 
 
Председник већа:   Реците. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  Само још једно. 
 
Председник већа:  Да чујем. Не може сад питања, ово су сада суочења, ви сте 

имали прилику да поставите питања, рекли сте намате питања, у реду је. Хвала лепо, 
седите Драгана. Седите Драгана, сачекајте даље. Само мало.  

 
Оптужена Драгана Ђекић:  За сведока, за ова... Па ево почела сам да питам, 

прекинули су ме.  
 
Председник већа:  За шта? 
 
Оптужена Драгана Ђекић: Имамо сведока који ће да потврде да сте се хвалили 

крвавим ножем. 
 
Председник већа:  Добро, то је сада став одбране. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  То је Гоца радио везиста. 
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Председник већа:   Добро. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  С којом знате да сам се дружила. 
 
Председник већа:   Добро, не морате сад то Драгана. 
 
Оптужена Драгана Ђекић:  И Даца Рацаковић.... 
 
Председник већа: Драгана! Јел` ме чујете, не морате сад то, увек имате 

прилику, имате браниоца, можете предложити сведоке, то није проблем. Хвала лепо, 
седите.  

 
Завршено суочење.  
 
Само док је сведок још овде, колега Дозет ви сте предложили да прикажемо, 

односно да предочимо сведоку...Сачекајте молим вас, даћу вам на крају записника па 
ћете изрећи примедбу, увек ме прекидате Санковићу, ово је последњи пут, нећу вас 
опоменути, а следећи пут ћете бити опоменути. За колегу Дозета, ви сте предложили да 
се предоче сведоку фотографије оптужених које се налазе у списима. Јел то страна 
271/8. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да, да, то је то. 
 
Председник већа:   Е то, па мислим то, ево... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Не да се он сад, мој предлог није ишао у смеру да се он 

сад изјашњава ко је ко на фотографијама. 
 
Председник већа:   Добро. Него само да ли је он те гледао фотографије. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет: Него само да ли су то те фотографије о којима је 

говорио. 
 
Председник већа:  Да ли је ове фотографије гледао. 

 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Да. 
 
Председник већа:   
 
 Предочавају се сведоку Јовичић Мићу фотографије које се налазе у списима 

предмета, регистратор два  од стране 271/8 до 280/8.  
 
Само ћете да узмете, даћете му да погледа ове фотографије, па да кажете да ли 

сте ове фотографије, значи не морате да се изјашњавате, јел тако ко је, шта је, то, него 
само да ли сте имали прилике да видите ове фотографије да ли су вам предочене, где, 
тамо у...А уопште, уопште добро. Да ли су вам уопште.... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Само да питам, мени није јасно, то се 

дешавало у Сарајеву. Е да ли су то фотографије у којима су нека лица у униформама. 
 
Председник већа:   Молим вас. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Да ли су то групне фотографије или су 

то...? 
 
Председник већа:   Не, ја му предочавам фотографије које се налазе у списима. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Не, не, па питам. За Сарајево питам. 
 
Председник већа: Тужиоче, не питам за Сарајево, ја га питам овде, да ли 

фотографије које се налазе у списима наше, ево рекла сам страна и број, да ли је он 
имао прилике да види, ето само то. 
 

Адвокат Душан Дозет: Ако јесте Зденка, ако није, није. 
 
Председник већа: Пазите, извините само... Јовичићу ево овако, погледаћете, 

овде има једна, две, само да видим,  три, четири, пет, шест, седам, осам, девет, десет... 
Десет ових фотографија, па само да ли сте имали прилике да их раније видите? Да ли   
Вам је неко предочавао? Ништа више.  Листајте му мало, нек он само види… 

 
Сведок Мићо Јовичић: Нико ми није ове… 
 
Председник већа: На глас, само ми реците на глас. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Нико ми није ове фотографије показао.  
 
Председник већа: Добро. 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Не, иди иди, до краја… 
 
Председник већа: Добро, то даље не треба, у реду. Значи, нисте то до сада 

видели, те фотографије, нико  Вам није предочавао? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, нисам.  Није. 
 
Председник већа:  У реду.  Хвала лепо.  Има ли још питања за овог... 
 
Адвокат Небојша Перовић: И гледа у тужиоца док даје...  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ма није истина.... 
 
Председник већа: Добро, нека гледа, да му затворимо очи Перовићу? Сведоку 

по  Вама треба... Молим Вас  тужиоче... По Вама сведоку треба да затворимо очи! Па 
мора негде да гледа, у мене или у Вас или негде да гледа....  Добро,  без коментара.  Да 
видимо даље, завршили смо са овим предлогом, има ли још неких питања за овог 
сведока? Добро, ако нема питања... Хајде, изволите... 

 
Адвокат Небојша Перовић: Господине Јовичићу, Ви сте јуче, приликом  Вашег 

испитивања обратили  тужиоцу са именом „Мишо“, да ли га Ви добро познајете, или 
сте чули негде да му је то  надимак, или како већ? 
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Сведок Мићо Јовичић: Тужиоц  Џермин Пашић ме је упознао и рекао, то је  
господин  „Мишо  Виторовић“.  

 
Адвокат Небојша Перовић: А  јел' га  Ви  даље у разговору с  њим исто тако 

разговарате са  „Мишо“  или?  Како се уопште обраћате  Ви  људима које ... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Онако како ме је  представљено, ја га тако зовем, шта 

имам ја да измишљам имена и... 
 
Адвокат Небојша Перовић:  А  јел'  се  људима са којима сте  блиски обраћате 

по имену, надимку, презимену, како већ? 
 
Председник већа:  Одбија се питање Перовићу.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Добро, хвала.   
 
Председник већа:  У реду.  Јел' имате  Драгане још неко питање?  
 
Адвокат Горан Нинић: Може Драгана да пита још...  
 
Председник већа:  Ево, управо хоћу, изволите Драгана, хајде да видимо, је л' 

имате још неко питање док је сведок ту. Хајде да чујемо, али само конкретно, немојте 
да ми као  киша око Крагујевца, конкретно питање... 

 
Оптужена  Драгана Ђекић: Врло конкретно. Које му је задужење било при 

чети, при  Вишеградској бригади извините? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Никакво.  
 
Оптужена  Драгана Ђекић: Коме сте се обраћали, када Вам није добро, ако је 

неко повређен, ако се деси неко рањавање? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па добро, била си неко време и санитетски радник 

али... 
 
Оптужена Драгана Ђекић: Хвала. Да ли сте ушли у сукоб са Брацом 

Рсаковићем, око ножа крвавог и са  Гоцом  везистом? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не.... 
 
Оптужена Драгана Ђекић: Гоца која је била одбојкашица  репрезентације  БиХ  

пре избијања рата?  Нисте ушли у сукоб? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Не, нисам.  
 
Оптужена Драгана Ђекић: Добро, појавиће се они као сведоци... 

 
Сведок Мићо Јовичић: Нема проблема... 
 
Председник већа: Добро, даље, има ли још питања?  
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Оптужена Драгана Ђекић:  Интересује ме само, сад ја не знам дал' овако, Ви 
ми реците, пресеците ме. После Вашег доласка са ратишта из  Славоније, па ме и то 
занима, живели сте код  „Неше“,  јел'  тако, то смо разјаснили, јел' тако? 

 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Оптужена Драгана Ђекић: Е сад, једна ствар мене врло занима овде, а то је да 

сте Ви имали много, много, много, доста и много јаке финансије?   
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Оптужена  Драгана Ђекић:  Јел'  можете да ми кажете одакле Вам? 
 
Сведок Мићо Јовичић: Мајка ми ради у  Аустрији. 
 
Оптужена  Драгана Ђекић:  Мајка  Вам ради у Аустрији? 
 
Сведок Мићо Јовичић:  Да.  
 
Оптужена Драгана Ђекић: Јел' и дан данас Вам мајка ради у  Аустрији? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У пензији је. 
 
Оптужена  Драгана Ђекић: А у пензији је... 
 
Председник већа: Добро.   
 
Драгана одбија се даље то питање. 
 
Оптужена  Драгана Ђекић:  Немам више, немам више... 
 
Председник већа: Хвала лепо, можете сести.  Да чујем Санковићу. 
 
Адвокат  Жељко  Санковић: Јуче се сведок изјашњавао везано, каже да је 

последњи пут видео тужиоца Мишу Виторовића, приликом признања његове пресуде, 
дакле овде, због чега  Ви виђате тужиоца овде приликом признања?  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Нисам ја био тамо. 
 
Сведок Мићо Јовичић: Па био је присутан... 
 
Председник већа:  Не морате  Ви да одговорите, тужиоче, одговориће сведок... 
 
Сведок Мићо Јовичић: ...присутан, ја сам стајао овако, он је стајао овако... 
 
Адвокат  Жељко  Санковић: У ком својству је био тужилац? 
 
Сведок Мићо Јовичић: У својству тужиоца. 
 
Председник већа: Био је на тој,  је  л' то било у судници, кад сте закључивали?  
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Сведок Мићо Јовичић: У судници, у... 
 
Председник већа:  Добро, имате  Ви још питања? 
 
Адвокат  Жељко Санковић: Немам. 
 
Председник већа: У реду, хвала... 
 
Сведок Мићо Јовичић: Браниоц је био ту. 
 
Председник већа:  Добро,  хвала лепо... 
 
Адвокат  Жељко  Санковић: Имам примедбу... 
 
Председник већа: То ћете сад ставити... 
 
Адвокат Горан Нинић: И предлог и примедбу... 
 
Председник већа: Можемо сведока да отпустимо? Захваљујем се  Јовичићу што 

сте дошли два дана... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Имам примедбу на његово сведочење и могао би да буде 

присутан ту. 
 
Председник већа: Не, то ћете Ви накнадно. Хвала лепо, может водити Јовичића, 

допис... Морате сачекати допис мало доле. У реду је, хвала лепо, можете ићи.  
 
Да чујем примедбе. Санковићу, изволите.  
 
Адвокат  Жељко Санковић: Моја примедба би била, већ су колеге то истицале, 

имајући у виду да и приликом суочења  Гојка Лукића и овде сведока Миће  Јовичића, 
да сведок сваки пут кад је требао да одговори, да је гледао у страну, да је гледао у под и 
да ни једном није гледао у очи  Гојка Лукића. Хвала. 

 
Председник већа: Захваљујем се. Ко још има примедби? Изволите Саво.  
 
Авокат Сава Стојановић: Ја имам примедбу уопште на поступање Тужилаштва 

у овом предмету и да се у том контексту цени исказ овог сведока. Не  примерено је да 
државни орган, какво је Тужилаштво за ратне злочине, да има приватне састанке са 
учесницима, са сведоцима из овог поступка.  И молим  веће да има то у виду, приликом 
одлучивања о ваљаности или вредности оваквог исказа.  

 
Председник већа: Добро, захваљујем се. Ево само колега Перовић... Само се 

представљајте Нинићу. 
 
Адвокат Горан Нинић: Ја имам генерално примедбу на поступање председника 

већа, из простог разлога што није нашао за сходно ни да нас обавести у каквом је 
статусу сведок који данас сведочи и онда наилазимо на зид који је можда оправдан, али  
који се можда могао решити искључењем јавности, обезбеђењем тајности и тако даље, 
а не прекидањем свих питања одбране, које су некад биле врло сувисле, имале јако везе 
са овим... 
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Председник већа: Добро...  
 
Адвокат Горан Нинић: Према томе, моја основна примедба је да је одбрана 

овде осујећена за информацију битна за испитивање овог сведока. Ја ћу наравно након 
овога имати предлоге, кад завршимо са примедбама, али је то моја примедба... 

 
Председник већа: Добро. Захваљујем се Перовићу  изволите.... Дозет, ко ће....  

Дозет изволите.  
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Адвокат Дозет. Па ја из неколико реченица да кажем 

везано за сам исказ овог сведока, односно кредибилитет свега тога што је он рекао. 
Полазећи од тога да су, овде се ради о некакве три просторно одређене радље.  
Закључак овог сведока, на унакрсном испитивању јесте да он нити је видео Јована 
Липовца у  Штрпцима, на станици, нити је видео Јована Липовца у ходнику школе, 
нити је видео Јована Липовца у фискултурној сали школе, нити је видео Јована 
Липовца у Мушићима. Његов закључак, ако сам га видео на камиону, то би значило да 
би морао бити тамо,  овде не значи ништа. То што је Тужилаштво изјавио у једној од 
тих, односно једном од тих састанака, који на крају уобиличен овај записник од  
29.11.1992. године, пардон   2016. године, коме нисмо присуствовали нас двојица који 
смо претходно присуствовали један дан на томе, управо због тога што нас двојица... 

 
Председник већа:  Тужиоче! 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: ... односно ја бар себе доживљавам као у мом послу, као 

некога ко не треба бити процесна претпоставка, него активни учесник у поступку, у 
ситуацији где се примењује Закон о међународној правној јпомоћи, где ми као 
браниоци не можемо да учествујемо тако што ћемо постављати питања безхпредметно 
је да мој одлазак путовање и навраћање у пивницу у Сарајево, иде на трошак овог 
човека. Дакле, ја желим, ако нешто радим да има то смисла. Дакле, тиме што сте  Ви, 
што је Тужилаштво обавестило нас да можемо да присуствујемо, није испуњена ... 

 
Председник већа:  У реду,  Дозет.... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  ... ова обавеза и због тога смо... 
 
Председник већа: ... ја  Вас разумем, али то није за суд, што  Ви сад говорите, 

то  што говорите то је... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  Зашто ово говорим?  Због тога ... 
 
Председник већа: Суд је видео све, имамо записнике, где сте  Ви били 

присутни, нисте имали право постављања питања, све нам је јасно... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: ...због тога је, питања, унакрсно испитивање овог 

сведока, бар са моје стране, трајало оволико дуго... 
 
Председник већа:  У реду је, то је  Ваше право... 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: ... јер смо желели коначно чути шта он има да каже, а он 

каже да ова оптужница не стоји. 
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Председник већа: Добро. Мени је јасно да браниоци нису били приликом 

испитивања, да су данас искористили своје право, то ми је јасно. Перовићу, изволите.   
 
Адвокат Небојша Перовић: Адвокат Небојша Перовић. Стављам примедбу, 

првенствено на однос  заступника јавне оптужбе, током испитивања овог сведока, који 
је у моментима, тренутцима када по мом мишљењу, према мом м ишљењу, овај 
очекивао одговор који  није у корист оптужнице, да би реаговао на начин, где би 
скретао пажњу самом сведоку, како би се требао изјаснити на одређено. И то без 
дозволе суда.   

Друга примедба односи се на самог сведока и на исказ сведока, из разлога што 
сведок није знао чак ни да опише салу и пут до сале какав је. А при том се сећа, значи 
сведок у јучерашњем, морам ово да кажем, сведок у јучерашњем испитивању каже да је 
то улаз у школу, ходник право и врата су одмах са десне стране. Ми смо имали овде 
видео запис који нам показује пут до сале који је потпуно другачији, значи иде се  кроз 
ходник, скреће се лево, па иду два тунелчића, па се улази у салу.  Значи, он чак није 
знао ни пут до сале, а при том се присећа, при том се присећа и каже да је у неком 
јануару 1993. године, у ратним дешавањима, када се пуца, гине и убија, сећа да је у 
улици Краља Петра на улици упознао Душка Васиљевића.   

 
Оптужени Душко Васиљевић: Пре није ни постојала та улица.   
 
Адвокат Небојша Перовић: Стани! Немој да причаш. То је нешто што је 

потпуно неживотно, нелогично и збуњујуће. Даље, с обзиром да се у списима предмета 
не налазе изјаве овог сведока које су дате, поводом исте ствари, пред тужилаштвом за 
ратне злочине и пред судом Босне и Херцеговине, ја молим веће у циљу разјашњења 
ове кривично правне ствари... само час Горане... а оно што је пропустило Тужилаштво, 
што су били дужни по  Закону, значи, ми одбрана и окривљени више  желе од самог 
Тужилаштва да се ово разјасни, ко је ово у радио. А поготово да се скине љага са   
српског народа за овај један ужасан злочин. Али, не на начин што ће се окривити неко 
ко је невин председнице. Ја Вас молим, значи да не будемо овде искључиви, тако што 
кажемо то није у спису предмета, Тужилаштво саслушава овог сведока  29. новембра  
2016.,  само седам дана пре тога је тај исти сведок саслушан од стране тужиоца за ратне 
злочине  Босне и  Херцеговине. Када се врши упоредба, та два исказа, они су различита, 
и онда Тужилаштво, наше Тужилаштво од Тужилаштва Босне и  Херцеговине тражи 
списе предмета  из истраге, и зашто се изоставља, значи, поставља се питање и то баца 
велику сумњу на законито поступање  Тужилаштва за ратне злочине. Зашто у списима 
предмета које доставља Тужилаштво из  Босне и Херцеговине, нема исказе од  
22.11.2016. Да ли је то у циљу  разјашњења ове кривично правне ствари или је то 
тенденциозно поступање и етика и кодекс сваког тужиоца у Републици  Србији 
обавезује истином. Значи, ово не можемо применити парнични поступак у целости за 
оваку крупну ствар. Ја  Вас молим, због ових невиних  људи овде. И молим  Вас, ово је 
вид предлога, и молим Вас да прибавите списе без обзира што је у току поступак 
записника са главних претреса у коме су саслушани сведоци, који овде треба да 
сведоче. И молим  Вас, у циљу  разјашњења истине, значи, све што је Мићо Јовичић  
потписао пред  Тужилаштвом за ратне злочине  Босне и Херцеговине,  да  вама као суду 
доставе, јер  тужилаштво није хтело  то да достави. Ми смо морали на начин на који 
смо се довијали, да кажем тако, у контакту са браниоцима који тамо бране, долазили 
смо до записника које сада овде желимо да предочимо. Не у циљу да би ми оправдали 
злочин, далеко од тога, далеко од тога, не дај боже, али у циљу тога да само утврдимо 
да ли је конкретно, што се мене тиче, Душко  Васиљевић учествовао или није. И морам 
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да вам кажем, ево, сви су сведоци и они су одлично видели када је сведочио спустио је 
све време поглед и само је могао да изусти, „остајем код исказа“. Значи, ништа више 
није могао да изусти. И очигледно се видело да говори неистину.  

И још ово хоћу да Вам кажем, ово је много битно да прибавите све из  
Тужилаштва  Босне и Херцеговине и из суда  Босне и Херцеговине. Из ког разлога? Ми 
јуче имамо сведока који нам каже да нека лаже, некад говори истину. Том сведоку 
више не може да се верује. Не може, не може никако селективно рећи овде је говорио 
истину, овде је... Те стављам примедбу на његов исказ, могу овде образложити још 
много тога, зашто стављам примедбу, а што смо сви јуче видели, значи да је био  
потпуно супротстављен сам себи и потпуно је неживотно и нелогично.  

Само још нешто да Вам кажем председнице, '93. године, у Босни и  Херцеговини 
у Вишеграду граду, не постоји улица  Краља Петра. Постоји улица  Маршала Тита. 
Значи, ево ту само једну ситницу, где сведок препричава и говори нешто што је 
потпуно нетачно. И све даље што је навео је потпуно нетачно.   

А за Душка Васиљевића у исказу каже носио је наочаре, данас се обраћа  
Љубиши и Љубиши каже  „ти си носио наочаре“, а онда претходно за  Љубишу каже 
„Љубиша се није истицао као што се Душко истиче“, значи, прича нешто што је све  
нетачно.  

 
Председник већа: Добро, Перовићу, захваљујем се, разумела сам Вас шта 

предлажете и  Вашу примедбу.  Ево само још Нинић. Изволите.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Ја нисам схватио да смо кренули са предлозима, али ја 

управо то хоћу.  
 
Председник већа: Можете, изволите.  
 
Адвокат Горан Нинић: Значи, ја се нисам анализирао и не мислим да је време 

да анализирам овог сведока, из простог разлога... 
 
Председник већа:  Биће времена... 
 
Адвокат Горан Нинић:  ...управо због тога што немамо записнике... 
 
Председник већа:  Па ја то све време говорим.... Добро... 
 
Адвокат Горан Нинић: ...где он изјављује све супротно и све разлике које стоје. 

И следећа ствар, ја ћу исто предложити, с обзиром  да  његов је набољи друг саборац  
Небојша Ранисављевић, а њихови искази су дијаметрално различити, где ко седи, ко 
како учествује, ко се чиме... Ја тражим да се  њих двојица суоче.  

 
Председник већа:  Ранисављевић и ... 
 
Адвокат Горан Нинић: Ранисављевић и Обрад. Њих двојица су непосредно од  

доласка из Београда, до одласка... 
 
Председник већа: У реду,  то је  Ваш предлог.  Добро.  
 
Адвокат Горан Нинић: ... са прибављањем списа, одмах да  Вам кажем, што се 

мене тиче   16.01.2017. и  23.12.2016. Значи, почиње  23.12.2016.... 
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Председник већа:  16.01.2017.. За кога? 
 
Адвокат Горан Нинић: За Јовичића... 
 
Председник већа:  Добро и? 
 
Адвокат Горан Нинић:  И исто Јовичић 23.12.2016. 
 
Председник већа:  Добро.  Због чега  Вам то причам, датуме и то,  Ви сте јуче, 

на пример  Перовић је предочавао записник 22.11.2016. Ми оно што имамо у предмету, 
молим вас, ја не могу да судим изван оног што нема у предмету.  Ви можда имате 
сазнања да су они давали исказе једном, два, три пута. Ја то немам. Ја имам сазнање да 
се води поступак против Луке  Драгићевића, против  не знам,  Бобана Инђића и тако 
даље, пред судом  Босне и  Херцеговине. Прошли пут, кад смо имали  Душка Божића,  
Ви сте рекли, давао је исказе. Ја сам тражила од суда  Босне и Херцеговине да ми 
доставе записнике, копије записника са главних претреса, где је он давао исказ. Ја 
мислим да је то тражено, већ има три, четири месеца, још увек нисам добила. Што не 
значи да нећу. Ви сте сад предложили.... 

 
Адвокат Горан Нинић: Је л' могу само на моменат да Вас прекинем судија? 
 
Председник већа:  Добро,  е тако значи, оно што ја имам, ја могу да предочим, 

оно што немам... 
 
Адвокат Горан Нинић:  ... Значи,  сад у тој међународној помоћи, ја мислим да 

неки чланови овог већа јако добро знају... 
 
Председник већа:  Па радили смо међународну правну помоћ... 
 
Адвокат Горан Нинић: ...да се пружа међународна помоћ у поступку суда у 

Сарајеву. И,  да то мени некако не изгледа логично да суд у Београду обезбеди и 
судницу и судију и видео линк, да би суд у  Сарајеву радио.  А да, суд у  Сарајеву  не 
може да достави фотокопије исказа са претреса који су већ прошли, сведока који су већ 
салсушани. То по мени није добар начин сарадње, ја то не могу да... 

 
Председник већа: Ево овако, можете да извршите увид у спис, ја сам преко 

Министарства правде, како и морамо, међународно правном помоћу тражила те 
записнике за Душка Божића и тражила службене белешке које је Сава Стојановић 
предложио,  јер су рекли да нису у СУП-у  у  Вишеграду, него да су у суду. Е, значи, 
чекамо то, па ћемо даље да видимо. Све сам евидентирала,  Ваше предлоге, биће на 
транскрипту. Само тужилац, још да чујем њега. Изволите. Само да чујем Санковића 
још пре... 

 
Адвокат  Жељко Санковић:  Предлоге и још једну примедбу.   
 
Председник већа:  Добро.  
 
Адвокат Жељко Санковић: Придружујем се овим предлозима и сматрам да је 

веома битно да добијемо те записнике, а ево управо и због чега.  Ми смо овде јуче чули 
од господина заменика тужиоца да су ови људи угрожавају живот овога сведока и да 
због тога је он добио мере заштите. Ми смо данас чули од овога сведока да  њему ови  
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људи  апсолутно не угрожавају живот, већ да му је претио  2017.  човек од кога је он 
тражио паре. Дакле,  Вама је јасно и свима нама је овде јасно, да је то вештачка фрка, 
да би тужилац добио могућност, а као што смо видели, да су се виђали око 10 пута, 
спремао овога сведока, за овакво сведочење.  Имајући у виду све то, нама је овде веома 
битно да добијемо све то да би видели и све те разлике, а пре свега имајући у виду да се 
Тужилаштво у  Босни и  Херцеговини већ користи са списима предмета из Србије. Није 
ми јасно како и на који начин, али добијају све записнике који иду њима у прилог.   

 
Председник већа:  Од мене не добијају. Од кога, не знам.  Завршено,  добро.   
 
Адвокат  Жељко Санковић: Тако је.  Добијају све записнике, који иду  њима у 

прилог.  
 
Председник већа:  У реду, то је завшрено.  
 
Адвокат  Жељко Санковић: Ја сад молим тужиоца и да се јавно извине овим 

људима, што је рекао јуче да угрожавају живот овоме сведоку.  
 
Председник већа: Добро, седите Санковићу.  
 
Адвокат Горан Нинић: Тако је.  
 
Председник већа: Тужиоче, устаните само да ми кажете, иматe... Чекајте,  па 

рекли смо предлоге.  Још имате предлоге, па  ајде реците? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Па пошто нисам сигуран да ли је ово исти предмет, мој 

предлог је да се из суда  Босне и Херцеговине достави комплетан спис…  
 
Председник већа:  Који? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Ознака је S...  
 
Председник већа:  Не, не. Немојте ми ознаку,  реците ми какав је то поступак, 

против кога? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет:  То је поступак признања споразума о признању кривице 

за … 
 
Председник већа:  Нема потребе… 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Судија, Ви одбите предлог, моје је да предложим.  
 
Председник већа: Добро, Ви сте ставили предлог, ево, у реду... Ставите.  

Комплетан спис,  значи  где је признање Мића  Јовичића? 
 
Адвокат Ђорђе Дозет: Комплетан спис, значи  где имамо  поступак записник о 

преговарању, где имамо споразум и одлуку о признању…. 
 
Председник већа:  Хвала.  Тужиоче устаните овако, само да чујем  Вас. Имате 

ли  Ви неке примедбе на исказ овог сведока и у вези са предлозима одбране? 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Ја имам примедбе на излагање колега 
мојих са друге стране. Јуче је почео овај поступак тако што је колега Нинић покушао да 
нас убеди да у списима не постоје транскрипти разговора исказа Божића,  Крсте Папића 
и сведока Митрашина Глишића. То није тачно, али је то трајало 15-ак минута 
убеђивање да је Тужилаштво нешто, неко зло направило, да је нешто фалсификовало, 
да је нешто стављало у исказ нешто што не постоји.  Доказало се да то није тачно.  Сада 
је истим методом се користи и бранилац  Гојка  Лукића, који је добро чуо данас о 
каквој се зашити ради и због чега се тражи и тражио да се извиним. Ја ћу се извинити 
окривљенима у завршној речи, кад будем предлагао максималне казне затвора.  Тако ћу 
им се извинити за оно што су урадили. 

 
Адвокат Горан Нинић: Шта је ово, претња? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не. Само обећање.  
 
Адвокат Горан Нинић:  Какво  је то понашање?  Ви нас учите понашању?   
 
Председник већа: Нинићу, молим Вас сачекајте,  тужилац је...  Лукићу, Лукићу!   
 
Адвокат Горан Нинић:  Судија, молим  Вас за реч... 
 
Председник већа:  Не можете, седите, сад он говори,  Ви ћете после.  Да чујем. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Говорило се о примедбама приликом 

суочења. Транскрипт ће имати садржину тих реченица, али неће имати тон. Неће имати 
те претње, неће имати те ружне речи које су употребљене, на тај начин, кад су 
микрофони искључени, кад се пролазило поред сведока. Па нисмо оптерећивали, нисмо 
хтели то да кажемо, да не би скретали, да не би продужавали...    

 
Адвокат Горан Нинић: Ко је то урадио, које ружне речи, ко је радио то? Реците 

тужиоче што кријете од нас? 
 
Председник већа:  Молим  Вас! Тужиоче, ајмо даље, немојте тако, оно што се 

снима у судници, снимило се  аудио, визуелно и тако даље.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Што се тиче предлога, кажу  Тужилаштво 

није доставило, па је тиме хтело нешто да сакрије. Мићо  Јовичић је након одбране коју 
је дао у  Босни и Херцеговини, потписао споразум са  Тужилаштвом. Значи, то се ради 
о живом предмету, као што је овај овде предмет  жив, тако је и тај  предмет у Босни, 
колико знам још увек траје.  И сад,  тада је увелико постојао поступак у Београду. 
Значи, не од  Тужилаштва, него од суда  Босне и  Х ерцеговине би требало тражити 
исказ Миће  Јовичића. Није он то дао тужиоцу, него суду, на главном претресу.  Тако да 
то, тако да тај ... 

 
Председник већа:  Нинић је тражио  исказе са главних претреса.  Добро. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Али то је суштина, не можете говорити о 

нечему да тужилац није хтео. Напротив, све што  имамо, све смо  вам дали и то врло 
користите што имате. Управо у циљу онога да ако има нешто што ће бранити  ваше 
окривљене, ви  ћете то употребити.  
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Председник већа:  Добро,  ајмо  овако, да се сада,  само мало, молим  вас, дајте 
овако, дајте у вези са предлозима одбране се изјасните. Ето то.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ајте, помозите ми... 
 
Председник већа:  Било је да се прибаве искази саслушаних сведока са главног 

претреса пред  судом  Босне и Херцеговине, је л' тако? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Судија, али  Ви овде... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Зато сам пре напоменуо, извините, не желим да 

Вас прекидам, ради се о записницима из Тужилаштва за ратне злочине у којима је 
саслушан, испитан сведок Мићо Јовичић. Нарочито о записнику од  22.11.2016. у 
Тужилаштву за ратне злочине.  

 
Председник већа: То је само један записник? Сачекајте. А остали браниоци су 

предлагали записнике са главног претреса суда. 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Је л' могу само.... 
 
Председник већа: Можете.  
 
Адвокат Небојша Перовић: ... да завршим, четири речи још.  И, да ово је 

конкретно, значи од којег датума је саслушан пред Тужилаштвом за ратне злочине и... 
 
Председник већа: Од 22.11.2016. године Мићо Јовичић у Босни и  Херцеговини.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И то не постоји Тужилаштво за ратне 

злочине, не зове се тако... 
 
Председник већа: БиХ... 
 
Адвокат Небојша Перовић: Могу да Вам дам број Т 20 0КТРЗ0011659/16 

Сарајево, 22.11.2016. године, присутни тужиоц Џермин Пашић...   
 
Председник већа:  Добро, не морате сад, у реду је... 
 
Адвокат Небојша Перовић: ...стручни сарадник Лејла Ашчерић, свједок 

Јовичић Мићо, записничар Лидија ... 
 
Председник већа: Перовићу, добро, рекли сте број предмета, датум и  

Тужилаштво Босне и  Херцеговине. Ево... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јел' то у  Босни може да се користи као 

доказ? 
 
Председник већа:  Па не знам, да ли се користи... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Мислим да не.  
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Адвокат Небојша Перовић: Да ли записник из Тужилаштва Босне и 
Херцеговине у  саслушању свједока може да се користи као доказ? 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, то Вас питам? Јесу на том записнику 

присутни браниоци? 
 
Адвокат Небојша Перовић:  Јел'  то озбиљно питате? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Озбиљно питање.  
 
Адвокат Небојша Перовић: Записник о саслушању сведока из истраге да ли 

може да буде као доказ? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли  Ви знате како иде поступак у  

Босни, суђење у Босни. Колеге то можда знају, али  Ви  не знате, видим.  
 
Председник већа: Добро, ми то можемо да прибавимо, па ћемо да видимо да ли 

ћемо да га користимо, о том- потом.  Не можемо сада да причамо о нечему што нисмо 
видели. Ајмо даље. Даље... 

 
Адвокат Небојша Перовић: Састављен дана 22.11. у просторијама... 
 
Председник већа:  Перовићу! Перовићу!... 
 
Адвокат Небојша Перовић: ... Тужилаштва, Луке  Драгићевића... 
 
Председник већа: ...У реду је, хвала, рекли сте број и датум. Даље, тужиоче, 

шта кажете? Значи предложили су овај записник и записнике са главних претреса, пред  
судом Босне и Херцеговине... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли би Ви послали ове записнике... 
 
Председник већа:  Ма пустите да ли бих ја, ја кажем да се изјасните, немојте ми 

сад питати мене... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: ... противим се, противим се, зато што је 

то живи предмет.  
 
Председник већа:  У реду је, хвала.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Био је предлог за суочење... 
 
Председник већа: Хвала, и предлог за суочење Ранисављевића и Јовичића.  Јел' 

се и томе противите?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Противим се.  
 
Председник већа:  Добро, у реду... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Мислим, противим се, зато што је  

Ранисављевић очигледно избегавао да било шта о том догађају исприча.  
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Председник већа:  Добро.  Овако, седите да само веће... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Осим за  Мићу Јовичића. 
 
Председник већа: .... да одлучимо, да прочитамо нешто што смо одлучили, а 

онда ћемо дати термине, и договорићемо се још, јер имам још два термина да видимо.  
 
Веће је донело  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  
 
Одбија се предлог браниоца оптужених Гојка Лукића, Душка  Васиљевића, 

Љубише Васиљевића, Јована Липовца и Драгане Ђекић, за издвајање записника о 
испитивању сведока Крста Папића,  пред  ТОК-ом,  од  30.12.2014. године, сведока  
Митрашина  Глишића пред  ТОК-ом од  16.01....  да, извињавам се пред   Тужилаштвом 
за ратне злочине, да пошто судим и једно и друго..., па од 16.01.2015. године,  и 
записника о испитивању сведока  Душана  Божића, то су записници које је он дао пред 
Тужилаштвом Босне и  Херцеговине, има их 3 од 15.05.2014.,  15.10.2014. и  27.05.2015. 
године, као неоснован.   

 
Браниоци су предложили  јуче да се издвоје ови записници да је  тужилац на 

записницима након узимања личних података упозорења и тако даље, за ове сведоке, 
изнео скраћену верзију онога што су причали, то јесте, то стоји, међутим, и за  Крсту 
Папића и за Митрашина Глишића имамо транскрипте и то постоји нешто око 100 
страна, а значи детаљно је све снимано шта су причали и то је законит доказ, тако да 
ћемо ми те доказе користити. То је једно.  

 
Друго, данашњи главни претрес ћемо одложити, а наставак ћемо заказати. 
 
Веће доноси  
 

Р  Е  Ш  Е  Њ  Е 
 
Данашњи се главни претрес одлаже. 
 
Наставак главног претреса се заказује за 19.02.2020. године у  10,00 часова, 

судница број  4.  
 
Тада ћемо саслушати сведока - оштећену Санију Зубчевић. Жена живи, где?  У 

Данској. Покушаћемо, ми смо је звали путем дипломатског конзуларног, односно  
путем међународне правне помоћи, сад да ли ће доћи или ће бити путем линка, 
видећемо, немамо још обавештење. То је за тај дан.    

 
Затим ћемо имати термин следећи: 
 
02. март 2020. године,  пишите, биће вам и на транскриптима, али за оптужене,    

02. март 2020. године у  09,30 часова, судница 2.   
 
Тада ћемо, односно предвиђено је саслушање сведока Митрашина  Глишића. 
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О свим осталим предлозима одбране, одлучиће веће, па ћете бити обавештени.  
 
Довршено у  13,00 часова. Хвала  вам лепо. 
 
 

Записничар                                          Председник већа-судија   
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